
Protokół z obrad 

XIX Sesji Rady Gminy Gostynin 

z dnia 26 lutego 2020 roku. 

 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 14 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

Wójt Gminy - Edmund Zieliński 

Z-ca Wójta - Paweł Goliszek 

Sekretarz Gminy - Marzena Bulińska 

Zastępca Skarbnika – Iwona Rosiak 

Prawnik  - Konrad Wypych 

Kierownik GOPS – Magdalena Dołęga 

Dyrektor GCKiTW – Cezary Szymczak 

Kierownik ref. Odpadami Komunalnymi – Katarzyna Tomczak 

Obecność radnych - wg. listy obecności. 

 

Do punktu 1-go.  

Otwarcie sesji o godz. 10.05 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak. Powitał  

przedstawicieli Urzędu, Pana Wójta, Zastępcę Pana Wójta, Panią Zastępcę Skarbnika, Panią Sekretarz, 

Panią Kierownik GOPS, Kierownika referatu Odpadów Komunalnych, Dyrektora GCKiTW, Państwa 

Sołtysów i Was wszyscy Radni. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, zgodnie z listą 

obecności mamy większość Radnych obecnych. 

Czy są jakieś wnioski do porządku obrad?   

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado do zaproponowanego 

porządku obrad chciałbym wnieść następujące zmiany, a mianowicie punkt 6 rozbudować o punkt 6a i 

6b, w punkcie 6a byłaby to uchwała zmieniająca uchwałę nr 125/XV/2019 Rady Gminy Gostynin w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin, zaś uchwała zmieniająca uchwałę 

Budżetową Gminy Gostynin na 2020 rok byłaby punktem 6b i w kolejnym punkcie 21 chciałbym 

wprowadzić dodatkową uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w miejscowości 

Halinów opiniowaną przez komisję Budżetu i Finansów i komisję Rozwoju Gospodarczego, natomiast 

podjęcie Apelu stałoby się punktem 22, w punkcie 23 chciałbym skierować pytanie do Państwa Radnych 

w sprawie wyodrębnienia funduszu sołeckiego na rok 2021. Kolejne punkty byłyby numeracja kolejną. 

 

Radni proponowany porządek obrad zaopiniowali pozytywnie - 14 głosami za. 

Radni przyjęcie nowego porządku obrad zaopiniowali pozytywnie - 14 głosami za. 



 

Do punktu 2-go. 

Interpelacje i zapytania radnych.  

Radna Ewa Michalska zgłosiła 1 interpelacje:  

1. Ja chciałam zgłosić Panie Wójcie bardzo pilną naprawę drogi asfaltowej naszej gminnej w 

miejscowości Zieleniec, prosiłabym o bardzo szybką interwencję, bo szkoda po prostu tej drogi żeby 

niszczała. 

Radny Marek Solarski zgłosił 1 interpelacje: 

1.  Ja chciałbym zgłosić wyrównanie dróg bo są bardzo powybijane, jeżeli pogoda pozwoli to bardzo 

proszę wyrównać. 

Radny Stanisław Wasiński zgłosił 1 interpelacje:  

1. Ja prosiłbym o wyrównanie na moim terenie i uzupełnienie gruzem, ale z tego co wiem to nie ma 

jeszcze gruzu, jeśli będzie to bardzo proszę.  

Radny Roman Murawski zgłosił 1 interpelacje::  

1. Panie Wójcie ja mam prośbę oficjalną w sprawie ogrodzenia przy tych Okrąglakach aby jednak 

zabezpieczyć to ogrodzenie przed sezonem to wejście od osób postronnych i zabranie śmieci wokół tej 

posesji. 

Radna Jolanta Sulma zgłosiła 1 interpelacje: 

1.Ja mam też prośbę w imieniu Sołtysa wsi Anielin, oraz swoim i mieszkańców korzystających z drogi 

Anielin – Leśniewice powstały przy tej pogodzie ubytki ogromne i proszę o wyrównanie jeśli się da. 

Radny Krzysztof Penkala zgłosił 3 interpelacje: 

1. Panie Wójcie ja prosiłbym prosić o interwencję w Zarządzie Dróg Powiatowych dotyczy to odcinka 

drogi od Sokołowa do Osin przez las, chodzi przede wszystkim o nawiezienie i zasypanie  ubytków, bo 

droga jest w opłakanym stanie. 

2. Drugi temat dotyczy podobnej sytuacji na drodze Sokołów i zasypanie ubytków, równiarki nie widział 

bym w tym terenie, bo uczyni więcej szkody niż korzyści. 

3.  Następny temat to odnośnie zbiórki folii rolniczych, jak to wygląda temat w Związku Gmin. 

Radny Piotr Lemanski zgłosił 1 interpelacje: 

1. Panie Wójcie ja mam podobna prośbę jak większość Radnych dotyczącą poprawy stanu nawierzchni 

dróg gruntowych na terenie Gorzewa, Antoninowa, Białego, wiadomo że teraz jest taki okres że drogi 

są mokre, jeżeli tylko pogoda pozwoli to bardzo prosiłbym o interwencje. 

 

Do punktu 3-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Drodzy Goście 

niniejszym przedstawiam Sprawozdanie z działalności Wójta za okres międzysesyjny tj. od 15 stycznia 

2020r. do 25 lutego 2020r. 

W okresie sprawozdawczym: 

odbyłem sześć spotkań poza Urzędem Gminy:  



- w dniu 16 stycznia 2020r.  wziąłem udział w Koncercie Pieśni Moniuszkowskich w szkole w 

Sierakówku, 

- w dniu 17 stycznia br. uczestniczyłem w Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia Lokalnej Grupy 

Działania Aktywni Razem w Jordanowie, 

- w dniu 22 stycznia wziąłem udział w obchodach  157 Rocznicy Powstania  Styczniowego w 

miejscowości Gaśno, 

- w dniu 22.01.2020r. uczestniczyłem w spotkaniu dot. budowy gazociągu Gustorzyn- Leśniewice, 

- w dniu 23.01.2020r.  uczestniczyłem w posiedzeniu Zgromadzenia Związku Gmin Regionu Płockiego. 

- w dniu 28.01.2020r.  uczestniczyłem w posiedzeniu Zgromadzenia Związku Gmin Regionu Płockiego, 

Zorganizowałem dwa spotkania: 

- w dniu 30.01.2020 zorganizowałem spotkanie z Dyrektorami Szkół Gminy Gostynin. 

- w dniu 31.01.2020 zorganizowałem spotkanie  z Sołtysami. 

 

 

Wydałem dwadzieścia pięć zarządzeń Wójta. 

Lp. Nr 

zarządzenia 

Data wydania  

Treść zarządzenia 

1             3 14.01.2020r w sprawie: powołania komisji przetargowej to przeprowadzenia 

postępowania dla zamówienia pn: „Odebranie i zagospodarowanie 

odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych zlokalizowanych na terenie Gminy Gostynin”. 

2 4 14.01.2020r w sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i wydatków 

Urzędu Gminy Gostynin, planu finansowego zadań z zakresu 

administracji rządowej oraz innych zadań zleconych jednostce 

samorządu terytorialnego ustawami na 2020 rok. 

3 5 20.01.2020r w sprawie: ogłoszenia naboru na wolne stanowisko urzędnicze w 

Urzędzie Gminy Gostynin – audytor wewnętrzny. 

4 6 20.01.2020r w sprawie: określenia stawek czynszu za garaże oraz lokal 

użytkowy w budynku użytkowym  w Lucieniu oraz budynku 

medyczno – mieszkalnym w Józefkowie. 

5 7 21.01.2020r w sprawie: powołania Komisji Przetargowej w celu 

przeprowadzenia przetargu na sprzedaż działki nr 32 we wsi Budy 

Lucieńskie.  

6 8 21.01.2020r w sprawie: sprzedaży w trybie I przetargu ustnego 

nieograniczonego nieruchomości gruntowej niezabudowanej 

położonej w Budach Lucieńskich – nr działki  32. 

7 9 23.01.2020r w sprawie: powołania Dyrektora Gminnej Biblioteki Publicznej w 

Gostyninie z siedzibą w Solcu. 

 

8 10 31.01.2020r. w sprawie: powołania komisji przetargowej do przygotowania i 



przeprowadzenia postępowania pn.: Odebranie i 

zagospodarowanie odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych i rekreacyjno – wypoczynkowych 

zlokalizowanych na terenie Gminy Gostynin”. 

9 11 31.01.2020r. w sprawie : wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

10 12 31.01.2020r. w sprawie: dostosowania planu finansowego dochodów i wydatków 

Urzędu Gminy Gostynin, planu finansowego zadań z zakresu 

administracji rządowej oraz innych zadań zleconych jednostce 

samorządu terytorialnego ustawami na 2020 rok. 

11 13 31.01.2020r. w sprawie: zmiany zarządzenia nr 83/2011 Wójta Gminy Gostynin 

z dnia 31.10.2011r w sprawie wprowadzenia” Instrukcji zasad 

obiegu i kontroli dokumentów finansowo – księgowych w Urzędzie 

12 14 31.01.2020r. w sprawie: ustalenia terminów przeprowadzenia postępowania 

rekrutacyjnego i postępowania uzupełniającego, w tym terminów 

składania dokumentów do punktów przedszkolnych, oddziałów 

przedszkolnych i klas pierwszych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Gostynin na rok szkolny 2020/2021. 

13 15 03.02.2020r. w sprawie : upoważnienia pani Katarzyny Tomczak pełniącej 

obowiązki kierownika Referatu Gospodarki Odpadami Urzędu 

Gminy Gostynin do podpisywania pism i poświadczania 

dokumentów za zgodność z oryginałem dokumentów. 

14 16 05.02.2020r. w sprawie: powołania komisji przetargowej do przygotowania i 

przeprowadzenia postępowania pn.:Przewóz uczniów na zajęcia 

lekcyjne do szkół położonych na terenie Gminy Gostynin poprzez 

zakup biletów miesięcznych”. 

15 17 06.02.2020r. w sprawie: upoważnienia Pani Renaty Garstki pracownika Referatu 

Finansowego do załatwiania indywidualnych spraw w imieniu 

wójta. 

16 18 07.02.2020r. w sprawie: udzielenia pełnomocnictwa dla 

 Pana Pawła Goliszka w sprawie powierzenia wykonywania 

czynności w postępowaniu o udzielenia zamówienia publicznego. 

17 19 07.02.2020r.   w sprawie: zmiany Regulaminu Pracy w Urzędzie Gminy 

Gostynin.. 

18 20 10.02.2020r. w sprawie: zmiany zarządzenia Wójta Gminy Gostynin Nr 149 z 

dnia 26.11.2019r.dot. powołania komisji przetargowej do 

przygotowania i przeprowadzenia postępowania pn.: „Odebranie i 

zagospodarowanie odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych i rekreacyjno – wypoczynkowych 

zlokalizowanych na terenie Gminy Gostynin”. 

19 21 10.02.2020r. w sprawie:” rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości 



stanowiącej działki nr 171/28, 171/29, 171/30 położonej na terenie 

wsi Zwoleń. 

20 22 11.02.2020r. w sprawie: rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości 

stanowiącej działki nr 171/25, 171/26,  położonej na terenie wsi 

Zwoleń. 

21 23 11.02.2020r. w sprawie: umorzenia części należności wraz z odsetkami od 

zaległego czynszu za najem lokalu mieszkalnego nr 7 w Miałkówku 

25. 

22 24 11.02.2020r. w sprawie: umorzenia części należności wraz z odsetkami od 

zaległego czynszu za najem lokalu mieszkalnego nr 8 w Rębowie 

34a. 

23 25 12.02.2020r. w sprawie : ogłoszenia naboru na wolne stanowisko urzędnicze w 

Urzędzie Gminy Gostynin – inspektor ds. rozliczeń Vat i płac. 

24 26 24.02.2020r. w sprawie: powołania Sądu Konkursowego do przeprowadzenia 

konkursu na opracowanie koncepcji architektoniczno- 

przestrzennej siedziby Urzędu Gminy w Gostyninie przy ul. 

Przemysłowej na działce 1302/2 w ramach zadania pn.:” Budowa 

budynku gminy wraz z budową infrastruktury towarzyszącej w 

miejscowości Gostynin”. 

25 27 25.02.2020r. w sprawie: planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli ora ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat 

w 2020 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

punktach przedszkolnych prowadzonych przez Gminę Gostynin.  

 

 

I. W zakresie Referatu Finansowego 

1. Zweryfikowano dane etatowe nauczycieli oraz liczbę uczniów do subwencji oświatowej na 2020 rok dla 

Ministerstwa Edukacji Narodowej oraz przesłano je w dniu 15 stycznia. 

2. Sporządzono sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Gostynin za 2019 rok. 

3. Przesłano do Kuratorium Oświaty w Warszawie rozliczenie roczne udzielonej dotacji celowej na 

dofinansowanie zadań w zakresie wychowania przedszkolnego w 2019r. Środki w całości wykorzystane 

4. Przesłano do Kuratorium Oświaty w Warszawie sprawozdanie finansowe z realizacji Rządowego 

programu „Posiłek w szkole i w domu” w 2019r. Zwrócono środki niewykorzystane. 

5. Przekazano do Kuratorium Oświaty w Warszawie rozliczenie wykorzystania dotacji celowej otrzymanej 

w 2019r. na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe. 

Zwrócono środki niewykorzystane. 

6. Przekazano do Kuratorium Oświaty w Warszawie rozliczenie wykorzystania dotacji celowej, otrzymanej 

w roku 2019 na realizację projektu w ramach Rządowego programu „Narodowy Program Rozwoju 

Czytelnictwa”. Środki w całości wykorzystane. 



7. Przekazano do Kuratorium Oświaty w Warszawie  sprawozdanie z realizacji w 2019r.  pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym w formie stypendiów i zasiłków szkolnych dla uczniów w 2019r. 

Zwrócono środki niewykorzystane. 

8. W dniu 31.01.2019r. podpisano Zarządzenie nr 14/2020 Wójta Gminy Gostynin  w sprawie ustalenia 

terminów przeprowadzenia postępowania rekrutacyjnego i postępowania uzupełniającego, w tym 

terminów składania dokumentów do punktów przedszkolnych, oddziałów przedszkolnych i klas 

pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Gostynin na rok szkolny 2020/2021. 

9. Przesłano do Kuratorium Oświaty w Warszawie weryfikację wstępnego podziału środków na wypłatę 

stypendiów i zasiłków szkolnych w okresie od stycznia do czerwca 2020r.  

w stosunku do rzeczywistych potrzeb finansowych na realizację w/w zadania   

10. W okresie sprawozdawczym zatwierdzono aneks do arkusza organizacyjnego dla Szkoły Podstawowej 

im. Orła Białego w Białotarsku, Szkoły Podstawowej im. Powstańców Styczniowych ze względu na 

przydział godzin nauczycielom. 

11. Na bieżąco załatwiane są sprawy związane z funkcjonowaniem i działalnością szkół  

z terenu Gminy Gostynin. 

 

II. W zakresie planowania przestrzennego. 

 Wydano 16 decyzji o warunkach zabudowy na: budowę budynku mieszkalnego jednorodzinnego; zmianę 

sposobu użytkowania budynku gospodarczego na budynek mieszkalny jednorodzinny; rozbudowę 

budynku mieszkalno-gospodarczego ze zmianą sposobu użytkowania części gospodarczej na 

mieszkalną; budowę instalacji gazowej wraz ze zbiornikiem na gaz o pojemności do 5m3; zmianę 

sposobu użytkowania części budynku gospodarczego na budynek usługowy; zmianę sposobu 

użytkowania budynku gospodarczego na budynek mieszkalny jednorodzinny z przebudową i 

rozbudową; 

w miejscowościach: Bielawy (2 decyzje), Gorzewo (2 decyzje), Gulewo, Kazimierzów (2 decyzje), 

Klusek, Leśniewice, Marianów Lucieński (2 decyzje), Sierakówek (2 decyzje), Skrzany, Stefanów, 

Zaborów Stary.  

Wydano 2 decyzje odmawiające ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn.:   budowa budynku 

mieszkalnego jednorodzinnego; w miejscowości:  Bierzewice, Solec. 

W uzgodnieniach jest 69 projektów decyzji o warunkach zabudowy na: budowę budynku mieszkalnego 

jednorodzinnego; rozbudowę, przebudowę i nadbudowę budynku mieszkalnego jednorodzinnego; 

zmianę sposobu użytkowania budynku gospodarczego na budynek mieszkalny jednorodzinny; zmianę 

sposobu użytkowania budynku letniskowego na budynek mieszkalny jednorodzinny; rozbudowę 

budynku gospodarczego o część gospodarczo-garażową; budowę budynku mieszkalno-gospodarczo-

usługowego; nadbudowa budynku gospodarczego – legalizacja samowoli budowlanej; zalesienie 

gruntów rolnych; budowę świetlicy wiejskiej; budowę kablowego przyłącza elektroenergetycznego SN-

15kV oraz kontenerowej stacji transformatorowej 15/0,4kV; budowę elektrowni fotowoltaicznej o mocy 

do 1MW wraz z infrastrukturą towarzyszącą elektroenergetyczną oraz drogowo-budowlaną i 

ogrodzeniem (m. Podgórze); rozbudowę i nadbudowę budynku mieszkalnego jednorodzinnego wraz ze 

zmianą sposobu użytkowania poddasza gospodarczego na poddasze mieszkalne; budowę fundamentu 



i trzech nowych pionowych zbiorników na asfalt; zmianę sposobu użytkowania lokalu punktu świetlicy 

wiejskiej z przeznaczeniem na lokal mieszkalny; zmianę sposobu użytkowania lokalu punktu 

bibliotecznego z przeznaczeniem na lokal mieszkalny; zmianę sposobu użytkowania części budynku 

(garaż) mieszkalnego jednorodzinnego na działalność fryzjerską; budowę budynku biurowo-

usługowego z częścią socjalną i magazynową, budowę placu składowego i parkingu oraz wykonanie 

niezbędnej infrastruktury technicznej i niezbędnego zagospodarowania działki (m. Wrząca); 

w miejscowościach: Antoninów (2 projekty), Białe, Bierzewice (3 projekty), Bolesławów, Budy Kozickie, 

Budy Lucieńskie (2 projekty), Choinek (2 projekty), Dąbrówka, Gaśno (2 projekty), Gorzewo (3 projekty), 

Helenów, Jastrzębia, Józefków,  Kazimierzów (3 projekty), Klusek (11 projektów), Legarda (3 projekty), 

Leśniewice (2 projekty), Lisica, Lucień (2 projekty), Marianów Lucieński (5 projektów), Marianów 

Sierakowski (3 projekty), Mysłownia Nowa, Nowa Wieś, Podgórze (4 projekty), Rębów, Ruszków, Skoki, 

Sokołów, Solec (2 projekty), Stanisławów Skrzański, Stefanów, Wrząca, Zaborów Stary (2 projekty), 

Zwoleń. 

Wydano 7 decyzji zmieniających warunki zabudowy dla inwestycji pn.: budowa budynku mieszkalnego 

jednorodzinnego; budowa budynku garażowo – gospodarczego; rozbudowa i nadbudowa budynku 

mieszkalnego jednorodzinnego; 

w miejscowości: Bielawy, Górki Drugie, Helenów (2 decyzje), Kiełpieniec, Klusek, Łokietnica.  

Wydano 7 decyzji o przeniesieniu decyzji o warunkach zabudowy dla inwestycji pn.: budowa budynku 

mieszkalnego jednorodzinnego; budowa farmy fotowoltaicznej ,,Gostynin I”; 

w miejscowości: Gorzewo, Marianów Sierakowski, Sierakówek, Kazimierzów (3 decyzje), Wrząca 

Wydano 4 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego dla inwestycji pn.: 

budowa linii kablowej SN-15kV; 

budowa kablowej linii nn-0,4kV i SN-15kV, budowa kontenerowej stacji transformatorowej, budowa 

stanowisk słupowych napowietrznej linii SN oraz budowa złączy kablowo-pomiarowych; 

budowa linii kablowej nN i złączy kablowo-pomiarowych;  

budowa sieci kablowej nn 0,4kV; 

w miejscowości: Bierzewice (2 decyzje), Kazimierzów, Mniszek - Skoki - Łokietnica. 

Wydano 1 decyzję odmawiającą ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego dla inwestycji pn.: 

budowa linii kablowej SN, stacji SN/nn oraz linii kablowej nn wraz ze złączami; 

w miejscowości:  Helenów. 

W uzgodnieniu jest 8 projektów decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego dla inwestycji 

pn.:  

budowa sieci kablowej elektroenergetycznej nn-0,4kV wraz z szafką pomiarową; 

budowa linii kablowej nN i złączy kablowo-pomiarowych;  

przebudowa elektroenergetycznej sieci napowietrznej  

15 i 0,4kV, budowa elektroenergetycznej sieci kablowej 15kV, słupowej stacji transformatorowej 

15/0,4kV, sieci kablowej 0,4 kV ze złączami kablowo-pomiarowymi;  

budowa i przebudowa sieci energetycznej nn-0,4kV, SN 15kV; 

budowa sieci wodociągowej; 

 w miejscowości: Budy Kozickie, Gorzewo, Kazimierzów, Klusek,  Lucień, Mniszek, Sierakówek, 



Stefanów-Rogożewek.   

VI. Wydano 7 postanowień o zgodności projektu podziału nieruchomości z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego lub z przepisami odrębnymi dla miejscowości: Bierzewice, 

Bolesławów, Kazimierzów, Klusek, Nagodów, Miałkówek, Rogożewek. 

VII. Wydano 1 postanowienie odmawiające wydania zaświadczenia o żądanej treści dla 

miejscowości: Klusek, 

VIII. Wydano 6 zaświadczeń o przeznaczeniu gruntów w miejscowych planach zagospodarowania 

przestrzennego dla miejscowości: Antoninów, Białe (2 zaświadczenia), Huta Nowa, Miałkówek, Osada 

(2 zaświadczenia), Strzałki  (2 zaświadczenia). 

IX. Wydano 4 wypis i wyrys z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

miejscowości: Antoninów (2 wypisy i wyrysy), Białe, Miałkówek.  

X. Wydano 1 wypis ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Gostynin dla miejscowości: Antoninów. 

XI. Wydano 1 zaświadczenie o zgodności użytkowania z ustaleniami miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości:  Białe. 

XII. Wydano 59 zaświadczeń o braku miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

miejscowości: Antoninów (5 zaświadczeń), Baby Górne, Białotarsk, Bierzewice, Budy Kozickie (2 

zaświadczenia), Budy Lucieńskie, Choinek, Dąbrówka, Gorzewo  (5 zaświadczeń), Górki Drugie, Górki 

Pierwsze, Helenów (2 zaświadczenia), Józefków (2 zaświadczenia), Kazimierzów (7 zaświadczeń), 

Klusek, Legarda, Leśniewice, Łokietnica, Miałkówek (3 zaświadczenia), Niecki, Osiny, Podgórze (2 

zaświadczenia), Sałki, Sieraków, Sierakówek, Skrzany, Sokołów (3 zaświadczenia), Strzałki, Zaborów 

Nowy,  Zaborów Stary (6 zaświadczeń), Zwoleń (2 zaświadczenia). 

XIII. W dniu 13.12.2019r. wpłynął wniosek firmy Spectech Global Sp. z o.o., ul. Wojska Polskiego 42, 

97-400 Bełchatów, który został uzupełniony pod względem formalny w dniu 12.02.2020r., w sprawie 

wydania decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla  przedsięwzięcia pn.: budowa farmy 

fotowoltaicznej o mocy do 2MW wraz  z niezbędną infrastrukturą techniczną, zlokalizowanego na działce  

nr ewid. 96/2  w miejscowości Podgórze, gm. Gostynin. 

 

III. Inwestycje 

1. Podpisano umowę na wznowienie granic dróg gminnych w miejscowościach: Osada, Lipa, Gorzewo, 

Krzywie, Sierakówek, Choinek, Halinów, Budy Lucieńskie, Mysłownia Nowa, Bierzewice, Skoki, 

Leśniewice, Osiny, Rogożewek, Stefanów, Jaworek w związku z prowadzoną  przebudową dróg 

gminnych. 

2. Podpisano umowę na dostarczenie i zamontowanie 6 szt. okien w budynku świetlicy w m. Kozice. 

3. Unieważniono postępowanie (zamówienie do 30 tys. euro) na opracowanie dokumentacji projektowej 

budowy placu zabaw przy Szkole Podstawowej w Lucieniu. 

4. Wydano 5 decyzji na lokalizację w pasie drogowym dróg gminnych urządzeń infrastruktury 

niezwiązanych z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego. 

5. Wydano 8 uzgodnień na lokalizację urządzeń infrastruktury technicznej na nieruchomościach 

stanowiących drogi wewnętrzne.  



6. Podpisano 9 umów na dzierżawę nieruchomości stanowiących drogi wewnętrzne w związku z 

prowadzeniem robót i umieszczeniem urządzeń infrastruktury technicznej na nieruchomościach. 

7. Przygotowano rozliczenie umowy o warunkowym umorzeniu pożyczki zaciągniętej z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska w Warszawie na budowę studni głębinowej  w m. Sieraków.  Kwota do 

umorzenia – 36.000,00 zł. 

8. Zgodnie z wyrokiem Krajowej Izby Odwoławczej unieważniono czynność wyboru oferty z dnia 

31.12.2020r. Trwa procedura powtórzenia badania i oceny ofert w przetargu nieograniczonym pn. 

Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych i 

rekreacyjno – wypoczynkowych zlokalizowanych na terenie gminy Gostynin”.  

9. W dniu 21.01.2020r. podpisano umowę w trybie zamówienia z wolnej ręki na „odbiór i 

zagospodarowanie odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych zlokalizowanych na terenie 

gminy Gostynin z Zakładem Gospodarki Komunalnej i Mechanizacji Rolnictwa       Sp. z o.o. Baruchowo. 

Termin realizacji umowy do 31.01.2020r.  

10. W dniu 07.02.2020r. podpisano umowę w trybie zamówienia z wolnej ręki na odbiór i zagospodarowanie 

odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych i rekreacyjno – wypoczynkowych 

zlokalizowanych na terenie gminy Gostynin z Zakładem Gospodarki Komunalnej i Mechanizacji 

Rolnictwa Sp. z o.o. Baruchowo. Termin realizacji umowy do 07.03.2020r. 

11. Ogłoszono przetarg nieograniczony na przewóz uczniów na zajęcia lekcyjne do szkół położonych na 

terenie Gminy Gostynin poprzez zakup biletów miesięcznych.  

 

IV. W zakresie Referatu Geodezji Gospodarki Gruntami Rolnictwa oraz Ochrony Środowiska 

1. Wydano  8 decyzji  zatwierdzających podział nieruchomości prywatnych. 

2. Wydano 17 zawiadomień o ustaleniu numeru porządkowego na budynki. 

3. Przygotowano projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego 

w drodze przetargu ustnego nieograniczonego gruntów zabudowanych stanowiących działkę nr ewid. 

116 o pow. 7,81 ha położoną na terenie wsi Miałkówek  gm. Gostynin. 

4. Przygotowano projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości stanowiącej działkę nr 173/2 o pow. 

0,0033 ha położoną na terenie wsi Zaborów Stary gm. Gostynin  

z przeznaczeniem na cele realizacji inwestycji celu publicznego pn: „ Budowa sieci kanalizacji sanitarnej 

z przyłączami i przepompowniami dla wsi Zaborów Stary, Sokołów i część Sokołów PGR oraz budowa 

sieci wodociągowej z przyłączami dla części wsi Sokołów. 

5. Przygotowano projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonej we wsi 

Helenów gm. Gostynin stanowiącej działkę nr ewid.95/2. 

6. Przygotowano projekt uchwały w sprawie nabycia gruntów stanowiących działki nr 14/1, 30/3, 30/5, 16/4, 

16/6, 17/5, 17/7, 17/9, 18/1, 19/10, 19/12, 19/14, 19/16, 19/18, 19/20, 19/22, 22/7,36/1 o łącznej 

powierzchni 0,2474 ha położonych na terenie wsi Leśniewice gm. Gostynin z przeznaczeniem na 

regulacje granic drogi gminnej wewnętrznej stanowiącej dz. nr 183.          

7. Przygotowano projekt uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Gostynin na rok 2020. 

8. Przygotowano projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 101/XX/2008 Rady Gminy Gostynin z dnia 



21 lipca 2008 r. w sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z obiektów 

zlokalizowanych w Gminie Gostynin w latach 2008 – 2032” . 

9. Przygotowano Zarządzenia: 

- w sprawie rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości stanowiącej działki nr  171/25, 171/26 o 

łącznej powierzchni 0,3226 ha położone na terenie  wsi Zwoleń gm. Gostynin.   

- w sprawie rezygnacji z prawa pierwokupu nieruchomości stanowiącej działki nr  171/28, 171/29, 171/30 

o łącznej powierzchni 0,4839 ha położone na terenie wsi Zwoleń gm. Gostynin. 

10. Wydano 1 decyzje na usunięcie drzewa rosnącego w pasie drogowym dla Zarządu Dróg Powiatowych 

w Gostyninie.   

11. Dokonano 33 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia na gruntach osób fizycznych.  

12. Dokonano 1 oględzin drzew zgłoszonych do usunięcia w pasie drogowym. 

13. Wydano 2 postanowienia o odmowie wydania zaświadczenia o pracy  

      w gospodarstwie rolnym. 

14. Wydano  8 oświadczeń o pracy w gospodarstwie rolnym. 

15. Wydano  8  decyzji o przyznaniu dodatków mieszkaniowych. 

16. Wydano  2 decyzje o przyznaniu dodatku energetycznego. 

17. Wykonano Sprawozdanie do Głównego Urzędu Statystycznego SG-01  

Statystyka gminy gospodarka mieszkaniowa i komunalna za 2019 r. 

18. Wykonano Sprawozdanie do Głównego Urzędu Geodezji i Kartografii w zakresie zbierania danych 

dotyczących ewidencji miejscowości, ulic i adresów. 

19. Wykonano Sprawozdanie  do Ministerstwa Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej w zakresie 

monitoringu postepowań z realizacji działań zawartych w planach gospodarowania wodami . 

20. Wykonano Sprawozdanie do Państwowego Gospodarstwa Wodnego „Wody Polskie” w sprawie 

wykonania obiektów małej retencji wodnej.  

21. Wykonano Sprawozdanie do Głównego Urzędu Statystycznego SG-01 Leśnictwo i ochrona Środowiska 

za rok 2019. 

 

V. W zakresie Gminnego Centrum Kultury i Tradycji Wsi Gminy Gostynin 

1. Współorganizacja Obchodów 157. rocznicy wybuchu Powstania Styczniowego w Gaśnem w dniu 22 

stycznia br.  

2. Udział Gminnej Orkiestry Dętej Foxodeon w XII Festiwalu Kolęd i Pastorałek w Rogozinie i zdobycie 

Złotej Gwiazdy. 

3. Współorganizacja Gminnego Dnia Babci i Dziadka w Emilianowie – występ Gminnej Orkiestry Dętej i 

Gminnego Chóru, współpraca ze Szkołą Podstawową im. Bohaterów 1 grudnia 1939 r. w Emilianowie 

celem przygotowania występu artystycznego, jak również wraz z Kołami Gospodyń Wiejskich z 

miejscowości: Stefanów, Zwoleń, Solec, Wrząca oraz Kozice-Polesie celem przygotowania 

poczęstunku dla wszystkich uczestników. 

4. Rozpoczęcie przygotowań do współorganizacji Obchodów 157. rocznicy poległych Powstańców 

Styczniowych w Gaśnem. 

5. Rozpoczęcie przygotowań do współorganizacji Gminnego Dnia Kobiet. 



6. Rozpoczęcie przygotowań do współorganizacji Gminnej Drogi Krzyżowej. 

7. Zakończenie stażu zawodowego w ramach projektu „Włączeni Społecznie” przy współpracy z 

Europejskim Domem Spotkań – Fundacją Nowy Staw z Lublina. 

8. Nawiązanie współpracy z Powiatowym Urzędem Pracy w Gostyninie. Rozpoczęcie stażu zawodowego 

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020 

„Aktywizacja osób w wieku 30 lat i więcej pozostających bez pracy w powiecie gostynińskim” 

9. Prace remontowo – malarskie wewnątrz budynku. 

10. Organizacja drugiego dnia zajęć ZUMBY dla mieszkańców Gminy Gostynin. 

11. Wyjazd integracyjny do Płocka dla członków Gminnej Orkiestry Dętej. 

12. Zajęcia dla członków Gminnej Orkiestry Dętej Foxodeon i Gminnego Chóru Vox Cordis. 

 

VI. W zakresie Referatu Spraw Obywatelskich, samodzielnego stanowiska ds. Obrony Cywilnej 

 Wpłynęło 68 wniosków dotyczących wpisania, zmiany lub wykreślenia w Centralnej Ewidencji 

Działalności Gospodarczej. 

Zdarzenia w ewidencji ludności  

 urodzeń  – 6 

 zgonów – 17 

 zameldowań na pobyt stały – 40 

 zameldowań na pobyt czasowy – 3 

 wymeldowania z pobytu stałego – 43 

 wymeldowania z pobytu czasowego – 1 

 wydanych zaświadczeń dot. zameldowań – 34 

 udostępnienie danych osobowych – 30 

 

Dowody osobiste  

 przyjęcie wniosków dowodowych – 71 

 wydanie dowodu osobistego – 67 

 unieważnionych  dowodów – 94 

 

Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

odbyły się 1 posiedzenie komisji, 

Pozytywnie zaopiniowano 6 wniosków o wydanie zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych, 

rozpatrzono ogółem 6 wniosków, umorzono 3 postępowania, 

nie skierowano żadnych wniosków w celu wydania postanowienia co do dalszego leczenia osób 

uzależnionych. 

 

 

VII. W zakresie Referatu Organizacyjnego 

1. Obsługa kadrowa i organizacyjna pracowników Urzędu. 



2. Bieżąca obsługa interesantów, sołtysów, dyrektorów szkół, kierowników jednostek organizacyjnych 

gminy. 

3. Zapewnienie transportu pracownikom Urzędu, GOPS-u i rozliczanie samochodów służbowych. 

4. Przygotowanie zapytań o cenę  na materiały biurowe i środki czystości. 

5. Zakup materiałów biurowych i środków czystości. 

6. Zatrudnienie po przeprowadzonym naborze na stanowisko Dyrektora Gminnej Biblioteki Publicznej 

w Gostyninie zs. w Solcu.  

7. Sporządzenie dokumentacji po przeprowadzonym naborze na stanowisko dyrektora Gminnego 

Zakładu Komunalnego, sporządzenie umowy o pracę i w związku ze złożoną rezygnacją rozwiązanie 

umowy o pracę. 

8. Przekazanie dokumentacji pracowniczej w związku z przeniesieniem pracownika do pracy w Związku 

Gmin. 

9. Wystawienie opinii do Urzędu Pracy i zatrudnienie po stażu na ½ etatu pracownika gospodarczego na 

1 miesiąc. 

10. Sporządzenie dokumentacji po przeprowadzonym naborze na stanowisko audytora wewnętrznego. 

11. Zatrudnienie po naborze audytora wewnętrznego. 

12. Sporządzenie umów na roznoszenie nakazów podatkowych dla pracowników ref. finansowego. 

13. Sporządzenie przeniesienia  na wyższe stanowisko urzędnicze w referacie finansowym. 

14. Sporządzenie dokumentacji w związku z udzieleniem pracownicy Biura Rady urlopu macierzyńskiego.  

15. Wystąpienie z zapytaniem o karalność dla nowo zatrudnionych pracowników. 

16. Wdrożenie pracowników po konkursach do odbycia służby przygotowawczej. 

17. Sporządzenie sprawozdań za 2019 r. z zatrudnienia, czasu pracy i wypadków przy pracy. 

18. Sporządzenie sprawozdania z zakupów i zlecanych usług w zakresie działania referatu za 2019r. 

19. Sporządzenie świadectw pracy po zakończeniu umów. 

20. Sporządzenie analizy urlopów wypoczynkowych. 

21. Przygotowanie dokumentów z archiwum do wystawienia druku Rp-7. 

22. Pomoc w organizacji Forum Sołtysów. 

23. Spisanie i wystąpienie o zgodę ok. 1200 kg dokumentacji kat. B z ref. finansowego oświata. 

24. Udział w komisji inwentaryzacyjnej przeprowadzającej spis z natury. 

25.Obsługa 15 wyroków skazanych wykonujących prace na cele społecznie użyteczne we współpracy z 

Sołtysami i Dyrektorami Szkół. 

26. Bieżące przyjmowanie na stan środków trwałych i przedmiotów nietrwałych. 

Ponadto Referat Organizacyjny prowadzi bieżące sprawy organizacyjne i gospodarcze zapewniając 

sprawne funkcjonowanie Urzędu.   

 

 

VIII. W zakresie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Gostyninie realizuje zadania własne Gminy i zadania zlecone 

o charakterze obowiązkowym oraz inne zlecone Gminie w oparciu o ustawę, bądź inne przepisy mające 

na celu ochronę poziomu życia osób i rodzin. Na  realizację tych zadań w miesiącu lutym zostało łącznie 



wydane: 1 529 572,12zł. 

Ośrodek prowadząc swoją działalność podejmuje określone w ustawie procedury wobec osób 

zgłaszających się o pomoc takie jak: przeprowadzenie  wywiadu środowiskowego w miejscu 

zamieszkania klienta, dokonuje weryfikacji  środowiska osób już korzystających z pomocy. Osobom, 

które spełniają  określone kryterium dochodowe, wydawane są decyzje administracyjne  z zakresu 

zadań pomocy społecznej, a także z zakresu świadczeń rodzinnych, funduszu alimentacyjnego, 

świadczeń wychowawczych oraz jednorazowego świadczenia „za życiem”. 

Od 01 stycznia 2019 roku na mocy zarządzenia Wójta Gminy Gostynin Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej przejął realizacje zadania administracji rządowej z zakresu Karty Dużej Rodziny. Przyjęto i 

wprowadzono 8 wniosków, wydano 12 kart tradycyjnych i 8 elektronicznych. 

Prawnicy Pomocy Społecznej uczestniczyli w szkoleniu „Postępowanie administracyjne w praktyce 

Ośrodka Pomocy Społecznej”. 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Gostyninie otrzymał pierwszą partię żywności z Programu 

Operacyjnego Pomoc Żywnościowa 2014-2020, Podprogram 2019/2020. Transport żywności zostanie 

wydany na początku marca w ciągu 6 dni przez pracowników Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

dla 1200 uprawnionych osób z terenu Gminy Gostynin. 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej współpracuje z NS KONSULTING Sp. z o. o. w ramach projektu 

„Włącz się! Jesteś potrzebny”  organizujących kursy dla osób bezrobotnych, biernych zawodowo, 

uczących się, osób z niepełnosprawnych. 

W miesiącu lutym przyjęto 3 zgłoszenia w formie zasiłków celowych i celowych specjalnych. Przyjęto 

33 zgłoszenia o pomoc w formie zasiłków okresowych, wydano 33 decyzje. Przyjęto  36 zgłoszeń o 

pomoc w formie świadczenia rzeczowego na żywność oraz wydano 36 decyzje. Przyjęto 1 zgłoszenie  

o pomoc w formie zasiłku stałego. Przyjęto 10 zgłoszeń o pomoc w formie gorącego posiłku w szkole. 

Wydano 23 wnioski ze skierowaniem na orzeczenie Powiatowej Komisji ds. orzekania o  

niepełnosprawności. Wydano 16 zaświadczenie o korzystaniu z pomocy społecznej. Udzielono 13 

porad prawnych, wysłano 12 pism do policji. Wydano 2 decyzje kierujące do DPS i 2 decyzje 

zmieniające odpłatność za DPS. Odbyło się  7 spotkań grup roboczych związanej z procedurą 

niebieskiej karty. Procedurą niebieskiej karty objęto 8 rodziny. 

Natomiast z zakresu świadczeń rodzinnych w miesiącu luty przyjęto 23 wnioski o ustalenie prawa do 

świadczeń rodzinnych. Wydano 30 decyzji.  Wystawiono 16 zaświadczeń. Wypłacono zasiłki 

pielęgnacyjne dla 282 osób, świadczenia rodzicielskie dla 27 osób, świadczenia pielęgnacyjne dla 52 

osób. Jednorazową zapomogę z tytułu urodzenia dziecka dla 2 osób, zasiłek dla opiekuna dla 1 osoby. 

Specjalny zasiłek opiekuńczy dla 18 osób. 

Wypłacono łącznie 355 404,87zł. 

W miesiącu lutym z funduszu alimentacyjnego korzystało 107 osób. Wypłacono 42 670,00zł. Wpłynęły 

1 wniosek na nowy okres zasiłkowy. Wydano 1 decyzje na nowy okres. Wysłano 4 wezwania do 

przeprowadzenia wywiadu alimentacyjnego. Przeprowadzono 2 wywiady alimentacyjny. Wysłano 1 

wniosek do PUP o aktywizację zawodową. Wysłano 27 wniosków do Komendy Powiatowej Policji o 

podejrzenie popełnienia przestępstwa z art. 209§3 kodeksu karnego. 

Natomiast z zakresu świadczeń rodzinnych w miesiącu lutym przyjęto 16 wniosków  o ustalenie prawa 



do świadczeń rodzinnych. Wydano 18 decyzji.  Wystawiono 6 zaświadczeń. 

W miesiącu styczniu z funduszu alimentacyjnego wpłynęły 3 wniosek na nowy okres zasiłkowy. Wydano 

3 decyzje na nowy okres.  Udzielono 3 informacji dla dłużnika o przyznanych świadczeniach. 

Realizacja Programu Rodzina 500+: w lutym złożono w formie papierowej 4 wnioski, elektronicznej 2 

wnioski łącznie 1491 wniosków.  Wypłacono świadczenia wychowawcze na łączną kwotę 1 028 

317,80zł. 

Na bieżąco sporządza się  zapotrzebowania na środki finansowe, jednorazowe sprawozdania i 

informacje. 

 

 

IX. W zakresie Zakładu Komunalnego w Solcu Sp. z o. o 

I. Realizacja zadań: 

1. Odławianie oraz zapewnienie opieki psom z terenu Gminy Gostynin, 

2. Roboty drobne na drogach gminnych: wycinka krzewów w m. Feliksów, Choinek.  

 

II. Eksploatacja sieci wodociągowo – kanalizacyjnych: 

1. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach wodociągowych, 

2. Usuwanie awarii na sieciach i przyłączach kanalizacji sanitarnej, 

3. Obsługa przydomowych oczyszczalni ścieków przy budynkach gminnych w m. Leśniewice, Skrzany, 

Rębów, Miałkówek,   

4. Oczyszczanie osadników i pompowni ścieków na sieciach kanalizacji sanitarnej, 

5. Płukanie odcinków sieci wodociągowych na terenie gminy Gostynin, 

6. Wymiana uszkodzonych hydrantów na sieciach wodociągowych, 

7. Malowanie wewnętrzne ścian Stacji Uzdatniania Wody w m. Dąbrówka. 

Dziękuję za uwagę 

 

  

Do punktu 4-go. 

Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Gostynin. 

Zastępca Skarbnika Iwona Rosiak: Szanowni Państwo Gmina ma obowiązek do sprawozdania  Karty 

Nauczyciela corocznie do końca stycznia powinna naliczyć jednorazowy dodatek uzupełniający, czyli 

przeliczyć wynagrodzenia nauczycieli na wszystkich stopniach awansu zawodowego za rok poprzedni. 

Jeżeli kwoty uzyskane przez nauczycieli w roku 2019 są odbiegające na minus do kwoty bazowej 

ustawowo określonych wówczas Gmina jest zobowiązana do 31 stycznia dokonać wypłaty różnicy w 

postaci jednorazowego dodatku uzupełniającego. Po analizie przeprowadzonej przez dział księgowości 

wynagrodzenia które zostały wypłacone w 2019 roku dla nauczycieli zatrudnionych w naszych 

placówkach na terenie Gminy okazały się ustalone w ten sposób wypłacone, że Gmina nie jest 

zobowiązana do wypłaty jednorazowego dodatku uzupełniającego. Ja tutaj przedstawię, że kwota 

bazowa którą każdy nauczyciel powinien otrzymać od 1 stycznia do 31 sierpnia tj. kwota 3045,21zł. tj. 



kwota bazowa. Od 1 września ona uległa zwiększeniu do kwoty 3337,55zł. Ponieważ jest to kwota 

bazowa nauczyciel stażysta ma otrzymać taką kwotę bazową 100%, nauczyciel kontraktowy 111%, 

nauczyciel mianowany 144% tej kwoty bazowej, a  nauczyciel dyplomowany 184% kwoty bazowej, czyli 

mówimy tutaj o wynagrodzeniach w przypadku nauczycieli stażystów od 1 stycznia do 1 sierpnia 2019 

powinni oni otrzymywać  minimum 3045,21zł. mówimy o kwotach brutto oczywiście. Od 1 września tj. 

kwota 3337,55zł. W przypadku nauczycieli kontraktowych tutaj pułap jest taki do 31 sierpnia kwota 

3380,18zł. od 1 września kwota 3704,68zł, następny stopień awansu zawodowego jest nauczyciel 

mianowany i tutaj pułap do 31 sierpnia 4385,10zł. od 1 września 4806,07zł. następnie nauczyciel 

dyplomowany do 31 sierpnia 5603,19zł. od 1 września 6141,09zł. Tak jak powiedziałam Gmina nie była 

zobowiązana do wypłaty jednorazowego dodatku uzupełniającego w związku z tym, że wynagrodzenia 

wypłacone ze stosunku pracy w 2019 roku dla nauczycieli wyniosły 8.915.260,04zł. jak to się miało do 

roku 2018 jest to wzrost o 744.379,21zł. Ten wzrost wynagrodzeń był spowodowany podwyżkami 

ustawowymi od 1 stycznia 2019, a następnie od 1 września 2019, a także zmianami w zakresie stopnia 

awansu zawodowego, dlatego że nauczyciele podnoszą swoje kwalifikacje zawodowe i uzyskują 

wyższe stopnie awansu. Ja jeszcze może tutaj Państwu nadmienię że kwota jakby tej nadpłaconej 

ponad ustawowy próg na poszczególnych stopniach awansu zawodowego te kwoty kształtowały się w 

ten sposób, że dla nauczycieli stażystów była to kwota ponad 4,6 tyś. zł. dla nauczycieli kontraktowych  

ponad 45 tyś. zł., dla nauczycieli mianowanych też 41 tyś. zł. i dla nauczycieli dyplomowanych na plus 

ponad 47 tyś. zł. W takiej wysokości te kwoty zostały znalizowane. 

opinie 

Komisja Oświaty sprawozdanie zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Komisja sprawozdanie zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli  

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi  załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 14, oddanych głosów 14 za co stanowi załącznik do protokołu 

Sprawozdanie zostało przyjęte – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 5-go. 

Informacja Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej o realizacji zadań statutowych w 

minionym roku. 

Kierownik GOPS Magdalena Dołęga: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Wójcie; głównym 

celem pomocy społecznej jest pomoc rodzinie w przezwyciężeniu trudnych sytuacji życiowych , których 

nie są w stanie pokonać wykorzystując własne możliwości i zasoby.   

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej realizuje zadania własne o charakterze obowiązkowym do których 

należy : 

- wypłata zasiłków: stałych , okresowych , celowych, celowych specjalnych 

- opłacanie składek emerytalnych i rentowych 

- praca socjalna 

- udzielenie schronienia 

- zapewnienie posiłku 



- organizacja usług opiekuńczych 

- sprawienie pogrzebu 

- dożywianie dzieci , które odbywa się w ramach programu „ Posiłek w szkole i w domu” 

- opłacanie składek na ubezpieczenie zdrowotne 

- kierowanie do domów pomocy społecznej 

Zdania zlecone 

-  organizacja specjalistycznych usług opiekuńczych 

Dodatkowo Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej realizuje zadania powierzone przez Wójta Gminy 

Gostynin  do których należą : 

-  przyznawanie i wypłacanie  świadczeń rodzinnych w tym: dodatek z tytułu urodzenia dziecka, dodatek 

z tytułu opieki nad dzieckiem w okresie korzystania z urlopu wychowawczego, dodatek z tytułu 

samotnego wychowania dziecka, dodatek z  tytułu kształcenia i rehabilitacji dziecka niepełnosprawnego, 

dodatek z tytułu rozpoczęcia roku szkolnego, dodatek z tytułu rozpoczęcia roku szkolnego, dodatek z 

tytułu wychowania dziecka w rodzinie wielodzietnej, dodatek z tytułu podjęcia nauki poza miejscem 

zamieszkania 

 -  świadczeń z funduszu  alimentacyjnego 

-  realizacja programu ‘Dobry start” 

-  realizacja zadań wynikających z ustawy „ Za życiem” 

-  podejmowanie działań w ramach procedury n niebieskiej karty 

-  wypłata świadczenia wychowawczego tzw. 500 + 

- zadania z realizacją Karty Dużej Rodziny 

Pomoc społeczna 

303 osobom udzielono pomocy i wsparcia. 

Dom Pomocy Społecznej – koszt wyniósł 494 536,00 zł 

w 2018r było umieszczonych  18 osób, a w 2019r  już 24 osoby, więc widzimy tutaj wzrost o 6 osób. 

Zasiłki okresowe – wypłacono dla 125 osób na kwotę 219 970, 00 zł 

zasiłki celowe- pomocy udzielono dla 44 osób na kwotę 29 373,00 zł 

Schroniska dla osób bezdomnych 

przebywały 5 osób . Koszt wyniósł 18 352,00 zł 

Zasiłki stałe – wypłacane z budżetu państwa 

z tej formy pomocy skorzystały 88 osoby na kwotę 489 045,00 zł 

Usługi opiekuńcze 

świadczone były dla 4 osób koszt wyniósł 62 539,00 zł 

Program rządowy „Posiłek w szkole i w domu” 

Na ten cel wydatkowano kwotę 331 145,00 zł. Programem objęto 698 osób 

Asystent Rodziny 

Działa na podstawie ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej. Głównym zadaniem 

asystenta  rodziny jest pomoc rodzinom dysfunkcyjny w szczególności mającym problemy opiekuńczo 

– wychowawcze. 

Asystent przydzielany jest na wniosek rodziny rodzinie bądź na podstawie postanowienia sądu. 



Wsparciem asystenta rodziny objętych było 13 rodzin. 

W pieczy zastępczej  przebywało 1 dziecko. W chwili obecnej nie ma dzieci umieszczonych w pieczy 

zastępczej.  

 

Działalność Zespołu Interdyscyplinarnego 

w 2019 r odbyło się 51 posiedzeń grup roboczych powołanych w ramach procedury niebieskiej karty. W 

2019r.prowadzono 27 niebieskich kart. 

Świadczenia pielęgnacyjne: 

Świadczenie przysługuje z tytułu rezygnacji z zatrudnienia lub innej pracy zarobkowej w związku z 

koniecznością opieki nad dzieckiem lub innym członkiem rodziny. Świadczenie pielęgnacyjne 

przysługiwało w wysokości 1 583,00zł miesięcznie. Od 1 stycznia kwota ta wynosi  1830 zł 

W 2019r. wypłacono 577 świadczeń na kwotę 911 304,00 zł 

Specjalny zasiłek opiekuńczy 

Świadczenie przysługuje z tytułu opieki nad niepełnosprawnym najbliższym członkiem rodziny w 

wysokości 620,00zł. 

Wypłacono 240 świadczeń na  kwotę  147 519,00zł. 

Zasiłek dla opiekunów 

Świadczenie przysługuje z tytułu opieki nad  niepełnosprawnym członkiem rodziny. 

Wypłacono 12 świadczeń dla 1 osoby  na  kwotę 7 440,00zł. 

Jednorazowa zapomoga z tytułu urodzenia dziecka: 

Z tytułu urodzenia się żywego dziecka przyznaje się jednorazową zapomogę w wysokości 1 000,00 zł 

na jedno dziecko.  Kryterium dochodowe na osobę wynosi 1 922,00zł. 

W 2019r. wypłacono 78 świadczeń dla 78 osób na kwotę 78 000,00 zł. 

Świadczenia rodzicielskie 

Od stycznia 2016r. realizowane jest nowe zadanie – świadczenie rodzicielskie; świadczenie                

rodzicielskie przysługuje osobom, które urodziły dziecko, a które nie otrzymują zasiłku                        

macierzyńskiego lub uposażenia macierzyńskiego.   Wysokość świadczenia wynosi 1000 zł. przez 12 

m-cy od dnia urodzenia. Wypłacono 443 świadczeń na kwotę 409 360,00 zł. 

Fundusz alimentacyjny 

Fundusz alimentacyjny przysługuje osobie posiadającej prawomocne orzeczenie sądu o alimentach 

zaopatrzone w klauzule natychmiastowej wykonalności  oraz posiadające zaświadczenie od komornika 

o bezskuteczności egzekucji świadczeń alimentacyjnych za okres ostatnich 2 miesięcy. 

Świadczenia z funduszu alimentacyjnego przysługują osobie uprawnionej do ukończenia przez nią 18 

roku życia albo w przypadku, gdy uczy się w szkole lub szkole wyższej do ukończenia przez nią 25 roku 

życia albo w przypadku posiadania orzeczenia o znacznym stopniu niepełnosprawności – 

bezterminowo. Świadczenia z funduszu alimentacyjnego przysługują, jeżeli dochód rodziny w 

przeliczeniu na osobę w rodzinie nie przekracza kwoty 725,00 zł. Od 1 listopada 2019 kwota ta wynosi 

800,00 zł Świadczenie przysługuje w wysokości bieżąco ustalonych alimentów, jednakże nie wyżej niż 

500,00 zł. Ośrodek realizował fundusz alimentacyjny dla 66 rodzin. Liczba osób uprawnionych do 

funduszu alimentacyjnego to 104 osoby. Wypłacono 1 324 świadczenia na kwotę 536 840,00zł. 



Postępowanie w sprawie funduszu alimentacyjnego nie sprowadza się do przyjęcia wniosku i wydania 

decyzji wierzycielowi, ale polega również na przeprowadzeniu postępowania wobec dłużników 

alimentacyjnych. Dłużnik alimentacyjny jest zobowiązany do zwrotu organowi właściwemu wierzyciela 

należności w wysokości świadczeń wypłaconych z funduszu alimentacyjnego osobie uprawnionej 

łącznie z ustawowymi odsetkami. Na skutek podjętych działań dłużnicy alimentacyjni dokonali zwrotu 

z tytułu wypłaconych świadczeń z funduszu alimentacyjnego wraz z odsetkami na kwotę 229 769,01zł.   

Świadczenia wychowawcze – Rodzina 500+ 

Dnia 1 kwietnia 2016r. weszła w życie ustawa z dnia 11 lutego 2016 r. o pomocy państwa w 

wychowywaniu dzieci. 

Zasiłek na pierwsze dziecko można było otrzymać w przypadku, gdy dochód na członka rodziny nie 

przekracza 800zł lub nie więcej niż 1 200zł w przypadku niepełnosprawności. 

Obecnie wsparcie obejmuje pierwsze, drugie i kolejne dziecko jest przyznawane bez względu na 

wysokość dochodów rodziny. Otrzymują je także rodzice i opiekunowie samotnie wychowujący dzieci, 

niezależnie od kwoty świadczeń alimentacyjnych. 

Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Gostyninie w 2019 roku przyjął 1512 wnioski o ustalenie 

prawa do świadczenia wychowawczego. Wydano 116 decyzji przyznających oraz 1373 informacji 

przyznających. Wypłacono kwotę 10 465 428,10 zł. świadczeń wychowawczych.  

Świadczenia za  życiem 

Z tytułu urodzenia się dziecka, u którego zdiagnozowano ciężkie i nieodwracalne upośledzenie albo 

nieuleczalną chorobę zagrażającą jego życiu, które powstały w prenatalnym okresie rozwoju dziecka 

lub w czasie porodu, przyznaje się, na to dziecko, jednorazowe świadczenie w wysokości  4 000zł 

Wypłacono 1 świadczenie na kwotę 4 000,00zł. Koszt obsługi to 120,00zł. 

Program rządowy „Dobry Start”- kwota wydatkowana na ten cel wyniosła: 469 350,00zł 

Świadczenie w wysokości 300 zł z rządowego programu Dobry Start otrzymało 1565 dzieci. Liczba 

złożonych wniosków wyniosła 1064. 

Karta Dużej Rodziny. 

Od 2019 roku realizację zadania przejął Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej.  

W 2019roku wpłynęły 115 wniosków zarówno w formie tradycyjnej jak i za pośrednictwem Platformy 

Informacyjno – Usługowej Emp@tia. Liczba osób którym wydano Kartę Dużej Rodziny to: 285 w 

formie tradycyjnej i 83 w elektronicznej. Wydatkowano 851,23zł                   

Oprócz ww. działań prowadzonych na rzecz społeczności lokalnej Gminy Ośrodek Pomocy Społecznej 

w Gostyninie w 2018r. Współpracował  z: 

Powiatowym Urzędem Pracy, z Policją, ze szkołami na terenie Gminy, z Zakładem Ubezpieczeń 

Społecznych w Gostyninie, z Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Gostyninie, współpracuje z 

sołtysami i radnymi gminy Gostynin 

Dodatkowa działalność podejmowania przez pracowników Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Gostyninie: 

1) Pomoc prawna 

2) Przystąpiliśmy do Programu Operacyjnego Pomoc Żywnościowa 2014-2020 

3) Współpraca z organizacjami pozarządowymi; 



     - Frida - fundacja na rzecz rodziny i dziecka, 

    - Europejska Fundacja na rzecz Osób Potrzebujących EFOP 

    - Szlachetna Paczka 

     Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej współpracuje z NS KONSULTING Sp. z o. o. w ramach 

     organizujących kursy dla osób bezrobotnych, biernych zawodowo, uczących się i  niepełnosprawnych 

z terenu Gminy. Ponadto pracownicy Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej zobligowani są również 

do sporządzania licznych sprawozdań wymaganych przez Mazowiecki Urząd Wojewódzki, Ministerstwo 

Pracy  i Polityki Społecznej oraz rozliczania dotacji na realizację zadań własnych i zleconych. 

     Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w roku budżetowym 2019 wydatkował łączną kwotę na realizację 

zadań zleconych i własnych w wysokości: 19 168 126,82zł. z czego: 

I.  Ze środków budżetu gminy: 1 667 580,85zł. 

II. Ze środków budżetu państwa: 17 500 545,97zł 

Na koniec chciałabym bardzo podziękować Panu Wójtowi i Panu Wice Wójtowi, Pani Skarbnik i Pani 

Sekretarz, Państwu Radnym, Państwu Sołtysom za pomoc w wykonywaniu obowiązków.  

 

Do punktu 6a-go. 

Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę nr 125/XV/2019 Rady Gminy Gostynin z dnia 13 grudnia 2019 

roku  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: dwie uchwały zmieniająca Uchwałę Budżetową  i WPF Pani 

Skarbnik omawiała wczoraj na Komisji BiF, większość Państwa jest zapoznana, jeśli widzicie Państwo 

potrzebę omawiania jeszcze raz to Pani Skarbnik omówi ogółem zarys. 

Z-ca Skarbnika Iwona Rosiak: Szanowni Państwo, Wieloletnia Prognoza Finansowa jest podobna jest 

tożsame z Uchwałą Zmieniającą Budżet, te kwoty, które pojawiają się i ulegają zmianie w budżecie, one 

mają swoje odzwierciedlenie w WPF, ponieważ wczoraj szczegółowo rozmawialiśmy na temat zmian 

budżetowych ja powiem w ogólnym zarysie żebyście wszyscy Państwo usłyszeli, czego zasadnicze 

zmiany dotyczą; jeżeli chodzi o dochody bieżące zostają tutaj wprowadzone kwoty po stronie dochodu 

z tytułu sprzedaży wody i odbioru ścieków. Jak Państwo wiecie 13.12.2019r podjęliście Państwo 

uchwałę w sprawie: wyodrębnienia Jednostki Budżetowej nowej czyli Zakładu Gospodarki Komunalnej, 

pod taką nazwą jednostka została wyłoniona ze Spółki Kapitałowej. W związku z tym na podstawie art. 

11 ust. o finansach publicznych jesteśmy zobligowani do tego, że dochody i wydatki tejże Jednostki 

znalazły się w planie finansowym Gminy, dlatego też zostają zwiększone dochody, sprzedaż wody i 

odbiór ścieków  czyli te zadania, które realizowała Spółka, a w tej chwili będzie realizowała Jednostka 

Budżetowa, a nie Zakład Komunalny.  

Na salę posiedzeń przyszedł  Mecenas Konrad Wypych. 

Zostają tutaj wniesione kwoty 1699228,00zł. to jest za sprzedaż wody, na razie te dochody zostały 

oszacowane, bo dochody Spółki roku 2019 i wynikają one z obecnej taryfy zatwierdzonej przez Wody 

Polskie czyli ceny 2,88 zł netto za m3 wody. Dalej taka zasadnicza zmiana, wniesienie dochodów w 

dziale 900 rozdział 90001 dokonuje się zwiększenia planu dochodów bieżących o kwotę 315325,00zł. 

z tytułu odbioru ścieków od odbiorców z terenu gminy, z tytułu odsetek od wpłat po terminie płatności, 

oraz tytułu wpływów z tytułu kosztów upomnień. Następna sprawa to zwiększenie dochodów bieżących 



w rozdziale 855003 Karta Dużej Rodziny o kwotę 220,00zł. w związku z Decyzją Wojewody 

Mazowieckiego, ta kwota to dotacja celowa zostaje wniesiona po stronie dochodów, ale również i 

wydatków i wprowadzamy w dziale 756 rozdział 75615  kwotę 69976,00zł. w związku ze złożoną 

deklaracją na podatek od nieruchomości i podatek leśny. Jeżeli chodzi o wydatki bieżące to tutaj również 

wprowadzamy dział 400 rozdział 40002 wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną gaz i wodę, 

ponieważ wyodrębniona Jednostka czyli Gminny Zakład Komunalny stoi w statucie, która Państwo też 

przyjęliście 13 grudnia uchwałą ma za zadanie zajmowanie się całą infrastrukturą wodno – ściekową, 

czyli wszelkiego rodzaju awarie, awarie sieci przyłączy, prowadzenie nadzoru nad prawidłowym 

funkcjonowaniem Stacji Uzdatniania Wody, ale również pozostałe zadania z zakresu dróg, utrzymania 

bieżącego dróg przy budynkach komunalnych gminy, również zajmowanie się tak jak Pan Wójt mówił 

sferą opieki nad zwierzętami do momentu kiedy nie zostaną przewiezione do schronisk, więc wachlarz 

tych działań tego Zakładu jest dość obszerny. Na te zadania zostają pieniądze włożone po stronie 

wydatkowej w dziale 400 rozdział 40002 dostarczanie wody, ale również w rozdziale  90001 gdzie mamy 

gospodarkę komunalną i ochronę środowiska, gospodarkę ściekową i ochronę wód pozostałe zadania 

dla tego Zakładu zostały włożone w rozdział 90095 pozostała działalność. Chce Państwu również 

nadmienić, że zostały włożone do budżetu środki w kwocie 42993,68zł. w ramach Cyfrowego Obywatela 

Gminy Gostynin jest to projekt z Europejskiego Funduszu Społecznego, środki na ten że projekt 

wszystkie zostały przekazane dla Gminy Gostynin w 2019r. Część środków była zaplanowana po stronie 

wydatkowej w 2019r. na rok 2020 była kwota 19890.00zł. przeznaczona, taką kwotę mieliście Państwo 

w przedsięwzięciach WPF na rok 2020, po rozliczeniu roku 2019 okazało się, że nie wszystkie wydatki 

z tego projektu w roku 2019 zostały wykonane, właśnie ta kwota 42993,68zł nie została wykonana w 

związku z tym przeszła na rok 2020 wolnych środkach  co ma odzwierciedlenie w załączniku nr 3 do 

dzisiejszej uchwały są to zwiększone przychody o kwotę 42993,68zł ale również o kwotę 19890,00zł ta 

była nie planowana w budżecie, są to środki które pochodzą z rozliczenia środków określonych w art. 5 

ust.1 p.2 o finansach publicznych czyli konkretnie mówimy tutaj o środkach usługi europejskiej. Chcę 

nadmienić, że w wydatkach znalazła się kwota 10000,00zł. na wpłatę na fundusz wsparcia dla Komendy 

Powiatowej PSP, ponieważ pismem do Pana Wójta zwrócił się Pan Komendant PSP w  Gostyninie o 

zabezpieczenie takich środków o wsparcie dla nich na remont strażnicy, wyposażenie pomieszczeń 

oraz poprawę warunków bezpieczeństwa służby strażaków. Jeżeli chodzi o oświatę to w zakresie 

wydatków bieżących zostają dokonane przesunięcia praktycznie tylko na plus i minus w poszczególnych 

rozdziałach w związku z zapotrzebowaniem przedstawionym przez dział oświatowy. Te przesunięcia 

dotyczą tutaj programu realizowanego przez Gminę w Sierakówku związanego z Patronem Stanisław 

Moniuszko i tutaj po rozmowie z Panią Dyrektor kwota przeniesiona o 4799,60zł. pomiędzy wydatkami 

na wynagrodzenia, a wydatkami na zadania statutowe. W pozostałych rozdziałach te przesunięcia 

oświaty dotyczą zwiększenia planu wydatków na paragrafy, które dotyczą dodatkowego wynagrodzenia 

rocznego czyli tej przysłowiowej trzynastki, gdzie ewentualnie wystąpiły jakieś niedobory, te pieniądze 

zostają przesunięte z paragrafu wynagrodzenia osobowe pracowników czyli  z paragrafu 4010. Jeszcze 

tu takie zmiany są najistotniejsze, to zmiany które dotyczą funduszu sołeckiego, a mianowicie sołectwo 

Gaśno w dniu 11.01.2020r. uchwaliło zmiany w zakresie przedsięwzięcia do realizacji w ramach 

funduszu sołeckiego w 2020r. mianowicie pierwotnie mieli oni takie zadanie ”Wykonanie dokumentacji 



projektowej na wykonanie altany drewnianej na działce będącej własnością Gminy w m. Gaśno” o 

wartości 2500,00zł. i mieli zadanie „Zakup altany drewnianej na działce gminnej w m. Gaśno” o wartości 

11452,03zł. zmienili te zadania na zadania na „ Zagospodarowanie działki gminnej nr 198 we wsi Gaśno 

poprzez wykonanie ogrodzenia, częściowe utwardzenie terenu oraz zakup mebli ogrodowych” na kwotę 

13952,03zł. czyli widzimy tutaj, że klasyfikacja budżetowa nie ulega zmianie, ale wydatki majątkowe 

zostają zmniejszone o kwotę 13952,03zł. a zwiększone wydatki bieżące. I jeszcze jedno sołectwo mają 

zmiany w funduszu sołeckim, a mianowicie sołectwo Lucień, które ustaliło że zmieniają zapis 

przedsięwzięcia czyli zadania pn. „Remont świetlicy wiejskiej w m. Lucień” w kwocie 13904,05zł. i 

zadanie pn. „Zakup urządzeń siłowni plenerowej w m. Lucień” w kwocie 14000,00zł. zamieniają na 

zadanie pn. „Wykonanie instalacji centralnego ogrzewania na gaz w budynku świetlicy wiejskiej w m. 

Lucień” w kwocie 25404,05zł. Tak jak sami Państwo wiecie fundusz sołecki kwoty na poszczególne 

sołectwa roku 2020 na pewno nie mogą ulec zmianie, tylko sołectwo ma możliwość dokonywania zmian 

przedsięwzięcia które operuje cały czas tymi kwotami, czyli ten wynik finansowy nie ulega zmianie. 

Myślę że to są takie najważniejsze zmiany budżetowe. 

opinie 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi  załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 14, oddanych głosów 14 za co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 6b-go. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2020 rok. 

opinie 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały  zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi  załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 14, oddanych głosów 14 za co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 7-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących dochody budżetu 

gminy Gostynin instrumentem płatniczym. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulńska: zgodnie z art. 61a § 1 ustawy ordynacji podatkowej Rada Gminy w 

drodze uchwały może dopuścić zapłatę podatków stanowiących dochody  budżetu gminy za pomocą 

innego instrumentu płatniczego, na którym przechowywany jest pieniądz elektroniczny. Przez podatki 

rozumie się zaliczki na podatki, raty podatków, opłatę oraz opłatę nieopodatkowane należności 

budżetowe. Gmina Gostynin włączyła się do Programu upowszechniania płatności bezgotówkowych w 



administracji publicznej uruchomionego przez Ministerstwo Rozwoju we współpracy z Krajową Izbą 

Rozliczeniową S.A. Niniejsza uchwała umożliwi wpłat podatków i opłat za pomocą karty płatniczej, co 

ułatwi podatnikom wykonywanie ich obowiązków oraz zmniejszy obrót gotówkowy w Urzędzie Gminy 

Gostynin. Tak naprawdę już taka możliwość istnieje w kasie Urzędu Gminy i mogą Państwo płacić kartą 

płatniczą swoje zobowiązania wobec Gminy. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: naszym zamiarem jest oczywiście to, aby rozszerzyć dla 

Państwa Sołtysów, nie mówię wszystkich, którzy mają większe wpłaty gotówkowe może łatwiej będzie 

przez terminal, nie będzie trzeba operować gotówką. Jeżeli z Państwa strony takie zainteresowanie 

będzie, bardzo proszę do Pani Skarbnik i bardzo szybko wyposażymy Państwa w takie terminale. Trzy 

osoby do tej mają, trzech sołtysów. Jeżeli z Państwa strony będzie zainteresowanie to zapraszamy do 

Pani Skarbnik. 

opinie 

Komisja Budżetu i Finansów projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi  załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 14, oddanych głosów 14 za co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 8-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: wyboru sołtysa wsi Belno – Pomarzanki oraz wyznaczenia terminu i 

przewodniczącego zebrania. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, to są dwie kolejne 

uchwały dotyczące podobnego tematu, sołectwa Belno – Pomarzanki i sołectwa Nowa Wieś. W związku 

z rezygnacją Pani Anety Szymczak z funkcji sołtysa sołectwa Belno – Pomarzanki bez podanej 

przyczyny i Pan Dominik Olejnik z funkcji pełnienia sołtysa wsi Nowa Wieś z przyczyn zawodowych. 

Rezygnacje zostały podjęte, w związku z tym zadanie Rady jest wyznaczenie terminu tych zebrań. Na 

komisji przedwczoraj ja zaproponowałem terminy 10,11 marca, żebyśmy jak najszybciej dokonali tego 

wyboru, by nowi sołtysi mogli  szybko podjąć działalność. 10 marca jest dla Nowej Wsi i 11 marca dla 

Belno-Pomarzanki, miejsca są też wyznaczone jeśli chodzi o sołectwo Belno-Pomarzanki to w Świetlicy 

Wiejskiej w Sokołowie, jeśli chodzi o sołectwo Nowa Wieś byłoby to w remizie OSP w Feliksowie. 

Oczywiście Państwo Radni z tych terenów będziecie Przewodniczącymi zebrania. 

opinie 

Komisja Porządku Publicznego zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi  załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 14, oddanych głosów 14 za co stanowi załącznik do protokołu. 

Zaproponowany projekt uchwały został przyjęty – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 



Do punktu 9-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: wyboru sołtysa wsi Nowa Wieś oraz wyznaczenia terminu i 

przewodniczącego zebrania. 

opinie 

Komisja Porządku Publicznego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi  załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 14, oddanych głosów 14 za co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 10-go. 

Przyjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego w drodze 

przetargu ustnego nieograniczonego gruntów zabudowanych stanowiących działkę nr ewid. 116 o pow. 

7,81 ha położoną na terenie wsi Miałkówek gm. Gostynin. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: kilka lat temu Gmina przejęła nieruchomość tzw. Okrąglaki, oprócz tego że 

następuje powolna, a może nie powolna dewastacja  obiektu przez osoby zewnętrzne, to Gmina płaci  

z tytułu wieczystego użytkowania, Wójt i Komisje Rady Gminy nie znalazły innego pomysłu jak 

spróbować to sprzedać i taka uchwała jest potrzebna żeby Wójt mógł sprzedać tą nieruchomość. 

Prowadziliśmy rozmowy z biurami nieruchomości, które potencjalnie mogły by nam pomóc jako Gminie 

pomóc w sprzedaży, te rozmowy nie zostały rozstrzygnięte z tego powodu że nie było stosownej uchwały 

do sprzedaży, ale mamy kontakt z tymi firmami i prawdopodobnie uda się w szybkim czasie podpisać 

umowy na pomoc Gminie w sprzedaży tej nieruchomości. Prowadziliśmy rozmowy w takim tonie, że 

dopóki Gmina nie sprzeda nieruchomości, nie zostanie podpisany Akt Notarialny, żadna z firm która 

pomagałaby nam w sprzedaży nie otrzyma żadnego wynagrodzenia, dopiero po sprzedaży 

nieruchomości. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś 

zapytania? 

Radny Mirosław Nowacki: ja chciałbym zapytać co do wyceny, czy firma będzie to wyceniać? 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: Gmina. 

Radny Marek Balcerzak: Szanowni Państwo na pewno nie będzie łatwo sprzedać, tym bardziej że już 

tam jedna, mniej więcej podobna nieruchomość jest wystawiona do sprzedaży i kwota była 3,5 mln. Ja 

zaznaczę, ja byłem przeciwny przejmowaniu, jest to dla nas powiem szczerze obciążenie, ja chciałbym 

żeby się udało sprzedać, przypomnę my mieliśmy zadłużenie na tej działce ponad 3 mln. chyba już cały 

czas po prostu by to ciążyło, byśmy mogli tą kwotę odzyskać jeżeli oczywiście znalazłby się ktoś kto 

musiałby zainwestować, dzisiaj jest to naszym problemem, mam nadzieję że dobra droga i że 

ewentualnie znajdzie się kupiec, zainwestuje i z tego tytułu zaczniemy jakieś dochody otrzymywać, a 

nie płacić tak jak tutaj powiedziano rocznie kwota 28tyś. zł. rocznie. Mamy tą nieruchomość już 5 lat, 

więc już zapłaciliśmy ładne pieniądze i szkoda że tracimy. 

opinie 



Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi  załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 14, oddanych głosów 14 za co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 11-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: nabycia nieruchomości stanowiącej działkę nr 173/2 o pow. 0,0033 ha 

położoną na terenie wsi Zaborów Stary gm. Gostynin z przeznaczeniem na cele realizacji inwestycji 

celu publicznego pn: „ Budowa sieci kanalizacji sanitarnej  z przyłączami i przepompowniami dla wsi 

Zaborów Stary, Sokołów i część Sokołów PGR oraz budowa sieci wodociągowej z przyłączami dla 

części wsi Sokołów. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, jak już wspomniałem w 

swoim sprawozdaniu jest to działka niewielka ok. 33m2  w związku z złożonym przez nas wnioskiem o 

dofinansowanie w ramach programu Rozwoju Obszarów Wiejskich i uzyskaniem pozytywnej opinii na 

dofinansowanie tego zadania w dniu 6 marca jedziemy do Warszawy podpisać umowy w tym zakresie 

inwestycje którą w budżecie Gminy na rok  2020 mamy przyjętą pojawiło się dofinansowanie w związku 

z tym żeby ta inwestycja mogła być realizowana musimy pozyskać taką działkę pod potrzeby 

przepompowni ścieków. 

Radny Marek Balcerzak: Panie Wójcie cieszę się, że udało się takie środki pozyskać, myślę że będzie 

to sukces duży dla Gminy, że będzie ta inwestycja realizowana tym bardziej, że rolnicy, mieszkańcy 

sami oddali za darmo chociażby te działki w roku 2018 jak teraz pod przepompownie jest to bez 

kosztowe. Mam jeszcze taką prośbę, pokazały doświadczenie z realizacji etapów w Sokołowie i z 

pierwszego etapu w Zaborowie Starym że projekt nie jest aktualny, pomimo tego że cały czas jest ważne 

pozwolenie na budowę ono zostało uzyskane bodajże w roku 2010 więc jest to 10 lat, pozmieniało się 

troszeczkę i własności gruntów, pozmieniały się i zostały zabudowane niektóre działki, dlatego mam 

prośbę, aby w jak najkrótszym czasie już rozpocząć, ewentualnie odnawianie zgód, czy uzyskanie tych 

zgód od rolników, dlatego że z mojej wiedzy jaką posiadam wynika, że część rolników może nie wyrazić 

zgody na taki przebieg jaki był w roku uzyskany w  roku 2008-2009 gdzie był wykonywany projekt. Tak 

się stało w Sokołowie i podobnie stało się w pierwszym etapie w Zaborowie Starym, ten czas na 

ewentualne przeprojektowanie też jest dość długi i nie chciałbym aby te inwestycje były tak jak w 

Sokołowie realizowane w grudniu, ponieważ warunki pogodowe były takie jakie były i okazało się, że 

był to koszmar z wykonaniem tej inwestycji. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: oczywiście Pan Radny ma rację, tez tak uważamy jak Pan, że 

prawdopodobnie przebieg zaprojektowany nie będzie zgodny z aktualnymi oczekiwaniami 

mieszkańców, ale nie chcieliśmy wcześniej występować do mieszkańców z jaką kolwiek informacją, czy 

prośbą o spotkanie dopóki nie będziemy mieli pewności, że ta inwestycja będzie realizowana. 6 marca 

Wójt pojedzie z Panią Skarbnik podpisać umowę na dotację z PROW-u w wys. 803750.00zł jest to 

rzeczywiście duża dotacja, wielki sukces Gminy i myślę że zaraz po podpisaniu umowy wówczas będzie 



pewność, że będziemy to realizować, poprosimy Pana też o pomoc w zorganizowaniu spotkania i 

spotkamy się z mieszkańcami pokażemy projekt i zaczniemy analizę tego co mamy i w jak najszybszym 

czasie spróbujemy, jeśli będzie taka potrzeba przeprojektować tak, aby wykonać inwestycje zgodnie z 

projektem, aby wszystko poszło tak bez większych przeszkód. Jeszcze raz mówię, wcześniej nie 

chcieliśmy robić mieszkańcom niepotrzebnie być może nadziei.  

opinie 

Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi  załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 14, oddanych głosów 14 za co stanowi załącznik do protokołu 

Uchwała została przyjęta – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 12-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości położonej we wsi Helenów 

gm. Gostynin stanowiącej działkę nr ewid.95/2. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado to jest droga 

wewnętrzna, tzw. ślepa, kończy się na drodze właściciela, który był wnioskodawcą, mimo dalszego 

przebiegu dalszej kontynuacji, a sąsiaduje ona z działkami tegoż wnioskodawcy, która poprawi mu dla 

niego atrakcyjność tych działek przylegających do tejże drogi, w związku z tym że wszystkie koszty 

związane z tą zamianą oczywiście wnioskujący bierze to na siebie i moja jest taka rekomendacja 

abyście się Państwo przychylili do projektu tej uchwały w oczekiwaniu tegoż właściciela działki. Ona nie 

ma dalszej kontynuacji przebiegu, w związku z tym będzie służyła tylko na potrzeby tego obecnego 

właściciela, który jest w przyszłości potencjalnym nabywcą z podziału tych działek. 

opinie 

Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi  załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 14, oddanych głosów 14 za co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 13-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: nabycia gruntów stanowiących działki nr 14/1, 30/3, 30/5, 16/4, 16/6, 17/5, 

17/7, 17/9, 18/1, 19/10, 19/12, 19/14, 19/16, 19/18, 19/20, 19/22, 22/7,36/1 o łącznej powierzchni 0,2474 

ha położonych na terenie wsi Leśniewice gm. Gostynin  z przeznaczeniem na regulacje granic drogi 

gminnej wewnętrznej stanowiącej  dz. nr 183. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: w budżecie Gminy na ten rok bieżący jest wykonanie tej grupy m.in. tej 

działki. Przebudowa tej działki, czyli wykonanie nawierzchni asfaltowej, potocznie ta miejscowość 

nazywa się Leśniewice tzw. Małe, ale nie ma takiej oficjalnej nazwy, w uchwale jest Leśniewice, po to 



żeby Państwo Sołtysi zorientowali się o czym mówimy. Do niedawna właścicielem głównej drogi nie była 

Gmina tylko był samoistny posiadacz, w ramach postępowania sądowego gmina jest posiadaczem 

głównej tej działki, ta działka jest na tyle wąska, że należy ją poszerzyć żeby móc się poruszać się tą 

drogą, w związku z tym jest potrzeba pozyskania, mówię specjalnie pozyskania, mam  nadzieję że nie 

kupna, gwarancje mieszkańców kilku znam, oddadzą nieruchomości nieodpłatnie i po to jest ta uchwała 

potrzebna, żeby nabyć działki, poszerzyć drogę, wykonać projekt budżetu do tej drogi, zgłoszenie do 

Starostwa i ogłosić przetarg. 

opinie 

Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi  załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 14, oddanych głosów 14 za co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 14-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr 250/XXXII/2013 Rady Gminy Gostynin z dnia 29 maja 

2013r. w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, udostępnianych dla operatorów i 

przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: niedawno zostały umiejscowione 2 przystanki przy naszej drodze gminnej 

w m. Bielawy, zgodnie z art. 15 ust. o transporcie publicznym Gmina musi posiadać wykaz przystanków 

i to jest aktualizacja załącznika do tej uchwały, aktualizacja Rady, że dodajemy wykaz przystanków przy 

drodze gminnej  nr. 140233W Bielawy, o te 2 przystanki, w zasadzie 1 lewy i prawy. 

opinie 

Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi  załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 14, oddanych głosów 14 za co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 15-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na  

terenie Gminy Gostynina. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: w związku  z zmianą ustawy o drogach publicznych, taką zmianą która 

powoduje ustalenie stawki za zajęcie pasa drogowego zarówno na czas budowy jak i na umieszczenie 

w czasie budowy urządzeń infrastruktury telekomunikacyjnej, tak naprawdę chodzi o Internet, szybki 

Internet. Ta ustawa precyzuje wysokość stawek, Rada Gminy musi uaktualnić jakby swoją uchwałę która 

została podjęta w 2004r. lub wycofać tamtą uchwałę, i podjąć nową i tu zaproponowaliśmy to drugie 

rozwiązanie. Uchwała w stosunku do poprzedniej uchwały nie zmienia się niczym poza tym, że 



ustawodawca proponuje w zasadzie wyznacza stawkę  0,20zł za 1m2  pasa drogowego podczas budowy 

infrastruktury telekomunikacji, oraz ustala 20 zł za  1m2  pasa drogowego za umieszczenie już w pasie 

drogowym infrastruktury telekomunikacyjnej. Wszystkie pozostałe  poprzednie elementy uchwały się nie 

zmieniają pobielana zostaje ta uchwała, poza tym co powiedziałem przed chwilą 0,20zł. za każdy dzień 

umieszczenia w pasie drogowym na czas budowy tylko i 20 zł. za start rocznie. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś 

zapytania odnośnie tej uchwały? 

Radny Marek Balcerzak: Szanowni Państwo stawki obniżamy, ale wcale to nie musi oznaczać spadku 

dochodów, tak się stało w przypadku Powiatu gdzie Powiat jeszcze nie było narzuconej tej górnej stawki 

podatku. Na wniosek firm, które chciały zainwestować na terenie Powiatu stawki zostały obniżone i 

okazało się, że dochody wzrosły z tego tytułu. Ja chciałbym przy okazji tutaj powiedzieć, kto się tym 

interesuje to już wie, że nasz obszar Płocki bardzo długo nie miał wykonawcy jeśli chodzi o internet 

szerokopasmowy, udało się w ramach naboru POPC tj. Program Operacyjny Polska Cyfrowa w roku 

ubiegłym wyłonić wykonawcę, umowa jest podpisana, firma już przystąpiła do realizacji to znaczy się 

już uzgadnia ewentualne przejścia światłowodu. Umowa jest podpisana i zakończenie realizacji jest 

przewidziane w roku 2021 i z mojej wiedzy jaką posiadam wynika, że niemal że do każdego domu na 

terenie Gminy będzie dociągnięty światłowód, będzie to przełom dla nas dlatego że tam łącze minimalne 

jakie dzisiaj te firmy oferują jest 50 Mbit/s. Oprócz tego będą jeszcze inne usługi typu telewizja, telefon 

czyli jest to dla nas przełom jak i dla mieszkańców, również będzie można w szerszym zakresie 

korzystać z usług chociażby elektrycznej rejestracji. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: jeśli mogę, to chciałbym poprosić o komentarz Pana Radnego bo wiem, że 

prywatnie i zawodowo zna się na tych sprawach; czy światłowód jest szkodliwy dla zdrowia, bo niektórzy 

mieszkańcy nie wiedzą. 

Radny Marek Balcerzak: światłowód absolutnie nie jest szkodliwy, jeśli są obawy odnośnie fal 

elektromagnetycznych, światłowód jest sygnał przesuwany za pomocą wiązki światła, ta wiązka światła 

zawinięta jest wewnątrz przewodu, ona w ogóle nie wychodzi na zewnątrz tego przewodu. Na dzień 

dzisiejszy jest to jak gdyby najlepsze rozwiązanie, także ja uważam żeby osoby przechodziły jeśli będzie 

taka możliwość w przyszłości. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: niektórzy mieszkańcy mieli wątpliwości, czy to jest szkodliwe czy nie. 

Radny Marek Balcerzak: ja tylko dopowiem, absolutnie, aby mieszkańcy się nie bronili przed tym, bo 

umowa polega na tym że ta firma będzie jak gdyby doprowadzała światłowód do każdego domu, ale nie 

ma obowiązku podłączania się, też już takie głosy słyszałem, że ktoś nie chce tego światłowodu. Lepiej 

żeby ktoś się zgodził nawet jeżeli nie chce podpisać umowy, no bo może podpisać ją za m-c, pół roku, 

za rok, a jeżeli nie będzie miał tego światłowodu doprowadzonego, to w przyszłości może mieć problem 

z doprowadzeniem, albo będą koszty dodatkowe, że raczej wyrażać zgodę na doprowadzenie, z tą 

uwagą, że może w przyszłości z tego skorzystam. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: podobnej treści jest  Apel na naszej stronie zamieszczony, firma 

projektująca zwróciła się do mnie o taką opinię moją jako administratora tego terenu i jest taka prośba 

żeby była przychylność właścicieli nieruchomości prywatnych na lokalizowanie właśnie tego kabla 

światłowodowego. 



opinie 

Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi  załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 14, oddanych głosów 14 za co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 16-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek nr. ewid. 75, 84, 94, 95, 102, 103 położonych w miejscowości Strzałki, gmina 

Gostynin. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: właścicielem działek, które tu Pan Przewodniczący tu wymienił zwrócili się 

do Wójta z prośbą o pomoc w sporządzeniu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

tych działek, Są to w tej chwili działki rolne, studium zagospodarowania przestrzennego mówi, że mogą 

być przeznaczone pod zabudowę letniskową, Ci Państwo właścicieli chcieli żeby przeznaczyć jedną 

zagrodę mieszkaniową jednorodzinną i nie kłoci się to z żadnym przepisem w tym ze studium i 

zagospodarowania przestrzennego. Koszty sporządzenia tego planu będą pokryte przez mieszkańców 

właścicieli tych nieruchomości a aktach umowy dwustronnej między projektantami, właścicielami i 

Gminą. 

opinie 

Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi  załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 14, oddanych głosów 14 za co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 17-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr 101/XX/2008 Rady Gminy Gostynin z dnia 21 lipca 

2008 r. w sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z obiektów 

zlokalizowanych w Gminie Gostynin w latach 2008 – 2032”  

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: w tej uchwale chodzi o kolejną aktualizacje programu usuwania 

wyrobów zawierających azbest, w tej uchwale stanowi załącznik nr 1 tejże uchwały, po prostu ten 

załącznik jest rozbudowany przez kolejne zgłoszone przez właścicieli nieruchomości obiekty, budynki, 

które azbest zawierają, muszą być w programie, aby właściciele tych obiektów mogli się ubiegać o 

dofinansowanie, bądź poprzez Gminę, bądź samodzielnie wioski. 

opinie 

Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 



Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi  załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 14, oddanych głosów 14 za co stanowi załącznik do protokołu 

Uchwała została przyjęta – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 18-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Gostynin na rok 2020. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, corocznie Wysoka Rada 

podejmuje Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi, na rok 2020  trzeba podjąć  kolejny program 

uchwalić, w treści on nie różni się od programu na rok 2019, ustaliliśmy tylko kwoty zabezpieczone w 

budżecie na ten program, to co prowadziliśmy w 2019r. w programie, a mianowicie pokrycie części 

kosztów za sterylizacje i kastracje bezdomnych zwierząt, nie tylko bezdomnych, ale i właścicieli psów i 

kotów prywatnych, ustaliliśmy w 2019r taką możliwość dofinansowania, spotykało się to z przychylnym 

odzewem, mamy dużo takich osób zgłaszających się. Jest to instrument dobry zbliżający w kierunku do 

ograniczenia stopnia bezdomności dla zwierząt na terenie Gminy Gostynin. 

opinie 

Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi  załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 14, oddanych głosów 14 za co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 19-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn.: „Organizacja 

systemu PSZOK na terenie Związku Gmin Regionu Płockiego” współfinansowanego z Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Osi Priorytetowej V „Gospodarka przyjazna środowisku” 

Działanie 5.2 „Gospodarka odpadami” Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Mazowieckiego na lata 2014-2020.       

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, jak wiecie Państwo, że 

sprawa zorganizowania punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych na terenie naszej Gminy jest 

obowiązkiem Gminy do 31.12.2019r. to zadanie było zlecone Związkowi Gmin Regionu Płockiego i w 

ramach tego zlecenia również Związek ubiegał się o dofinansowanie dla wszystkich członków ZGRP 

realizując wspólnie tą gospodarkę odpadami komunalnymi, dofinansowanie uzyskaliśmy jako Związek 

z podziałem na poszczególne Gminy i dalej jest to i  środki są w zasięgu ZGRP, który jest beneficjentem 

tych środków, natomiast od 1.01.2020r. zadanie gospodarki odpadami komunalnymi przejęliśmy jako 

Gmina samodzielnie bez Związku, natomiast taki obowiązek zorganizowania gospodarki odpadami 

nadal na nas ciąży i chcemy wykorzystać tą możliwość ponieważ Mazowiecka Jednostka Wdrażania 

Programów Unijnych wyraziła zgodę ZGRP na wydłużenie terminu realizacji tegoż zadania i do końca 



roku 2020 chcemy w ten sposób sięgnąć po to dofinansowanie z tego Regionalnego Programu 

Operacyjnego, natomiast techniczną stroną jak gdyby zorganizowania tego zajmiemy się my 

bezpośrednio osobiście, jako pracownicy urzędu, ponieważ to co wiecie Państwo, że wyłoniony był 

wykonawca tego zadania w ramach Związku Gmin w poprzednim roku, niestety z tego zadania się nie 

wywiązał, umowa została zerwana, więc jak gdyby rolę odgrywającą samej organizacji musimy przejąć 

jako Gmina, natomiast sprawa tego dofinansowania dalej musi być poprzez Związek, ponieważ 

beneficjentem jest Związek, stąd potrzeba jest podjęcia takiej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś 

zapytania odnośnie tej uchwały? 

Radny Marek Balcerzak: Panie Wójcie chciałbym się zapytać, czy to będzie nowy wniosek, czy będzie 

to ramach realizacji tej kwoty przyznanej poprzednio. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: w ramach przyznanej poprzednio. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: Mazowiecka Jednostka wyraziła na to zgodę. 

Radny Marek Balcerzak: żeby korzystać z tamtej kwoty, czyli nie będzie wniosku, nie przedłuży to tak 

znacząco wykonania. Czyli teraz należałoby znaleźć wykonawcę? 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: tak, ale teraz skupimy się sami, rozliczenie finansowe musi iść 

poprzez Związek. 

Radny Marek Balcerzak: to nie jest nowy nabór? 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: nie. 

opinie 

Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi  załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 14, oddanych głosów 14 za co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 20-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie: określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Gostynin na rok 

szkolny 2019/2020.  

Sekretarz Gminy Marzena Bulinska:  podjęcie niniejszej uchwały podyktowane jest zmianą przepisów 

prawa oświatowego w zakresie zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci niepełnosprawnych do szkół 

i placówek oświatowych, o ile to dowożenie zapewniają rodzice. Nowo dodany art. 39a prawa 

oświatowego stanowi, że zwrot rodzicom kosztów przewozu dziecka i rodzica oblicza się na podstawie 

ustawowo określonego wzoru, w którym jedną z danych jest średnia cena paliwa w gminie. Zgodnie z 

art. 39a ust. 3 tejże ustawy, średnią cenę jednostki paliwa w gminie określa się na każdy rok szkolny i 

to czyni Rada Gminy, w drodze uchwały, uwzględniając ceny jednostki paliwa w gminie. Ponieważ na 

terenie gminy jest tylko jedna stacja paliw, w związku z powyższym przyjęto takie ceny paliwa jakie są 

w treści uchwały i to posłuży do obliczania kosztów zwrotu rodzicom dzieci niepełnosprawnych kosztów 

dowozu. 



opinie 

Komisja Zdrowia i  Pomocy Społecznej projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi  załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 14, oddanych głosów 14 za co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 21-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w m. Halinów. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado idziemy w ślad za 

zgłoszonymi potrzebami ze strony mieszkańców sołectwa Halinów, mieszkańcy zgłaszali taką potrzebę 

znalezienia działki, która byłaby na wspólne wiejskie cele, miałaby możliwość zorganizowania w 

przyszłości małego placu zabaw itd. Znaleźliśmy taką możliwość, właściciel tej nieruchomości wyraził 

zgodę na odstąpienie, odsprzedanie nam tej części działki. Ta uchwała w tej chwili ma charakter taki w 

zasadzie intencyjny, która mówi o części działki 25/1 ok 900m2  z przeznaczeniem na potrzeby sołectwa 

Halinów, ta intencyjna uchwała pozwoli jak gdyby podjąć już konkretne działania do sfinalizowania tego 

pomysłu. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: w uchwale przepraszamy jest błąd, jest 90m2,, a chodzi o 900m2 powierzchni 

działki. Poza tym Rada Gminy już podjęła już pewne decyzje w tym zakresie, przy zmianie budżetu 

podczas sesji 13 stycznia. 

opinie 

Komisja Rozwoju Gospodarczego projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi  załącznik do protokołu. 

Radnych w głosowaniu było - 14, oddanych głosów 14 za co stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała została przyjęta – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 22-go. 

Podjęcie Apelu w sprawie trudnej sytuacji w gospodarce odpadami oraz potrzeby zmian ustawowych w 

zakresie gospodarki odpadami. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado w ślad za wieloma 

Apelami z terenu różnych Gmin, takie Apele też do Państwa docierają w korespondencji, na ostatniej 

sesji też była taka prośba od Państwa, aby przygotować Apel, bo rzeczywiście sytuacja szczególnie 

finansowa w gospodarce odpadami komunalnymi jest bardzo skomplikowana, z miesiąca na miesiąc 

strasznie drożeją stawki opłat za odbiór i zagospodarowanie na instalacjach i nie tylko, inne koszty, 

myślę że nie będzie rozwiązań centralnych takich odgórnych, takich rządowych w tym zakresie. my  jako 

gminy będzie nam trudno zapanować nad tą kalkującą podwyżką tych opłat. Szereg gmin podjęło już 

takie Apele, podobnej treści bazowaliśmy nad treścią podobną co inne Gminy podejmowały. Oczywiście 



dokładamy swoje przemyślenia, w związku z tym taka prośba o podjęcie, treść Apelu Państwo znacie, 

bo była opiniowana też na komisji, wczoraj podjęta była propozycja od nas o rozszerzenie tego Apelu 

jeszcze o punkt 7, za chwilę Z-ca przytoczy to w pełnym brzmieniu tego punktu 7-go i w takiej treści, 

łącznie z tym punktem 7 prosimy o przyjęcie tego Apelu, jest to do adresatów którzy są wymienieni w 

tym Apelu to skierujemy.  

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: sama treść punktu 7-go była omawiana na komisji i nie było to precyzyjnie 

to wykonane, zaproponowaliśmy treść punktu 7-go w takiej formie: „Rada Gminy apeluje o rozważenie 

możliwości prawnych i ekonomicznych powstania spółki Skarbu Państwa, która w zakresie działania 

miałaby  budowę oraz eksploatację instalacji do utylizacji odpadów na terenie całego kraju (spalarnie). 

Budowa takich instalacji być może powinna być realizowana  na podstawie specjalnej ustawy, na wzór 

tzw. specustawy drogowej czy gazowej”. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: generalnie dołożę od siebie, że cały Apel ma 

taki wyraz sprzeciwu co do ceny i co do systemowych rozwiązań, które mają wpływ na tak wysoką cenę 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Jeszcze poprosiłbym Pana Z-cę o przytoczenie gdzie będziemy kierować ten Apel. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: Apel Rada Gminy jeśli podejmie będzie przekazany: 

1. Prezesowi Rady Ministrów, 

1. Marszałkowi Sejmu RP, 

2. Marszałkowi Senatu RP, 

3. Posłom i Senatorom z Województwa Mazowieckiego, 

4. Wojewodzie Mazowieckiemu, 

5. Marszałkowi Województwa Mazowieckiego, 

6. Ministrowi Klimatu, 

7. Prezesowi Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów, 

8. Samorządom gminnym z terenu Województwa Mazowieckiego. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś 

zapytania odnośnie Apelu? 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: ja tutaj może nie do Apelu, tylko chciałam powiedzieć odnośnie 

gospodarki odpadami. Nie wiem czy ktoś z Państwa oglądał wczoraj w Uwadze był program taki 

poświęcony właśnie problemu który mamy, tak naprawdę ten problem jest tylko nie na terenie naszej 

gminy, kraju, ale to jest świata. Problem polega na tym, że nie mamy tej spalarni, wczoraj ładnie było to 

pokazane, niby segregujemy te śmieci, natomiast ta segregacja musi być ponownie posegregowana, 

oddzielone butelki białe, zielone itd., oprócz tego my mamy problem z tym, że pozostałości, które zostają 

powinny być właśnie w takich spalarniach spalane, jest taka dość fajna spalarnia, która spełnia warunki  

XXI w. w Krakowie, która spala bardzo duże ilości śmieci i mamy w Warszawie, która nie daje już rady 

tego spalić w takiej dużej ilości jak w Krakowie, dlatego brakuje nam takich spalarni i potrzebujemy tego. 

W związku z tym Apel też jest, żeby naprawdę nasz Rząd przychylił się i zaczął finansować, bo w takim  

przypadku jeśli to zostanie w ten sposób odsunięte, nie będziemy mieli możliwości budowania tych 

spalarni, to te śmieci naprawdę będą droższe niż tak naprawdę życie, bo w tej chwili są już dość duże 

kwoty które będą wzrastały, dlatego składowiska będą załadowane śmieciami, w związku z tym wszyscy 



my się buntujemy, tu Państwo mieszkańcy, Sołtysi, ja też jestem przeciwna tym stawkom, ale niestety 

nie mamy innego wyjścia, to nie jest uwarunkowane od nas Radnych i od Pana Wójta, to niestety 

narzucone jest odgórnie. 

opinie 

Komisja Rozwoju Gospodarczego Apel zaopiniowała pozytywnie. 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji  Apel zaopiniowała pozytywnie. 

głosowanie: 

Komisja  Apel zaopiniowała pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi  załącznik do protokołu.  

Radnych w głosowaniu było - 14, oddanych głosów 14 za co stanowi załącznik do protokołu. 

Apel został przyjęty – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 23-go. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: może jeśli Państwo pozwolicie co do niektórych interpelacji odpowiem tak 

łącznie w zakresie naprawy i remontu dróg. Rozeznanie zrobiliśmy odnośnie możliwości i jakości przede 

wszystkim zakupu nowego materiału na drogi gruntowe, myślimy że w marcu będzie rozstrzygnięty 

przetarg na ok 4tyś ton w miarę dobrego materiału w takich cenach na które możemy sobie pozwolić w 

ramach budżetu i wtedy oprócz równania dróg będziemy też stosować ten materiał zakupiony. Oprócz 

tego Pani Radna Michalska prosiła o naprawę drogi asfaltowej w Zieleńcu, musimy dokładnie zobaczyć 

o co chodzi, pojedziemy i zobaczymy, jeśli Pana Radna pozwoli to razem moglibyśmy pojechać, czy 

sami, to już zobaczymy, po sesji się umówimy. Jeśli chodzi Pan Radny Murawski mówił o ogrodzeniu w 

Miałkówku i zebranie śmieci, też jesteśmy tego zdania, że trzeba lepiej to zabezpieczyć przed osobami 

niepowołanymi te wejścia w teren co spowoduje powstanie niebezpieczeństwa, a nawet i życia jeśli ktoś 

wejdzie na dach. Pan Radny Penkala mówił o drodze powiatowej od Sokołowa do Osin, oczywiście 

pismo napiszemy do Zarządu Dróg Powiatowych i do wiadomości do Starosty Gostynińskiego. Pan 

Radny też mówił o drogę, ale to w ramach ogólnej wypowiedzi mam nadzieje, że Pana to usfakcjonuje  

natomiast Pan pytał też co z foliami rolniczymi – Związek Gmin Płockich złożył wniosek o dotacje 

dofinansowanie i usuwanie folii rolniczych. Byliśmy z Panem Wójtem w Związku Gmin, potwierdziła nam 

Pani Dyrektor, że niosek został złożony, ale nie jest jeszcze rozpatrzony, do tej pory ten wniosek nie jest 

rozpatrzony. Owszem były wcześniejsze wnioski innych samorządów i tam te wnioski są rozpatrzone, 

nasz był złożony w grudniu. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: tytułem uzupełnienia dopowiem, że rzeczywiście wczoraj 

rozmawialiśmy w Związku Gmin i pracownica odpowiedzialna za ten projekt dzisiaj miała mi udzielić 

odpowiedzi na piśmie i prawdopodobnie odpowiedz jest na mojej skrzynce w tej chwili, ale niestety w 

Urzędzie, prosiłem w sekretariacie Panie, aby spróbowały ją odczytać, ale niestety nie były w stanie, w 

związku z tym treść pisma będę miał i postaram się do Państwa ją przesłać, jeśli będzie jakaś wiążąca. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: to znaczy Pani Dyrektor i Pani pracownik mówiły, że wniosek nie jest 

rozpatrzony, ale miały to dokładnie sprawdzić i przesłać. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: taka odpowiedz już jest, przed sesją jeszcze jej nie było, więc 



nie byłem w stanie jej odczytać, muszę wrócić do Urzędu żeby zobaczyć. 

 

Do punktu 24-go. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: pytanie moje, czy ktoś z Państwa Radnych ma 

jakieś propozycje zmian, czy zapytania co do przedstawionego protokołu z poprzedniej sesji, jeśli nie to 

przystąpimy do głosowania nad protokołem z poprzedniej sesji. 

- głosowanie 

Protokół z poprzedniej sesji został zaopiniowany pozytywnie. Radni uwag nie wnieśli  

Radnych w głosowaniu było - 14, oddanych głosów 14 za co stanowi załącznik do protokołu 

 

Do punktu 25-go. 

Sprawy Różne i wolne wnioski. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado mam tutaj trzy tematy w 

sprawach różnych: 

Pierwsza sprawa to jest sprawa Państwa opinii i zgody na wyodrębnienie środków funduszu sołeckiego 

na rok 2021, taka uchwała została podjęta i jest obowiązująca i nie wymaga podejmowania nowej 

kolejnej uchwały w związku z tym nie ma jej w procedurze, natomiast ja chciałbym się podeprzeć 

Państwa opinii w zakresie czy dalej podtrzymujecie wole dopełnienia funduszu sołeckiego, to nie musi 

być w formie uchwały tylko w formie opinii, taka prośba jest, abyście Państwo swoją opinie wyrazili, 

która pozwoli przygotować potem całą tą procedurę jeśli chodzi o fundusz sołecki na rok 2021. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: czyli ta opinia z Komisji Budżetu i Finansów 

nie jest wystarczająca? Tak? 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: wolelibyśmy, aby to był pełen skład. Prosta czynność po prostu 

opinia. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: ponieważ mamy wnioski i opinie z Komisji 

Budżetu i Finansów i tam mieliśmy wniosek, który się nazywał o wyrażenie zgody na wyodrębnienie 

środków na fundusz sołecki na rok 2021,rzeczywiście wniosek otrzymaliśmy z referatu, jeśli byśmy nie 

wyrażali takiej zgody to musimy podjąć stosowną uchwałę, jeżeli wyrażamy zgodę to takiej uchwały nie 

potrzebujemy. Czyli musimy zagłosować nad opinią w której wyrażamy zgodę, wyrażamy swoje 

zezwolenie na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie na rok 2021. 

głosowanie: 

Zgoda na wyodrębnienie środków funduszu sołeckiego na rok 2021 komisja zaopiniowała pozytywnie. 

Radni uwag nie wnieśli. 

Radnych w głosowaniu było - 14, oddanych głosów 14 za co stanowi załącznik do protokołu 

Opinia została przyjęta – 14 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: drugi temat, który chciałem poruszyć w sprawach różnych to 

poproszę Pana Cezarego Szymczaka Dyrektora GCKiTW w Białem o najbliższych uroczystościach 

planowanych na które oczywiście Państwa zapraszamy i Państwa Sołtysów. Proszę Panie Dyrektorze. 

Dyrektor GCKiTW Cezary Szymczak: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Wójcie, wszyscy 



zebrani. Szanowni Państwo w dobie tych wszystkich różnych spraw, które nie tylko są już nasze gminne 

ale i ogólnopolskie, gdzie wywołują wszelakie emocje, ja ze swojej strony, ale i nie tylko jako 

współorganizator z różnymi instytucjami o których zaraz wspomnę, chciałbym jak najbardziej po 

pierwsze; zaprosić wszystkich Państwa tutaj obecnych, ale i przede wszystkim zaproszenie jest 

skierowane do wszystkich mieszkańców z terenu Gminy Gostynina, ale i z Miasta Gostynina na 

najbliższe wydarzenia kulturalne, ale tak naprawdę w różnych sferach i pierwszy z nich to jest to 

wydarzenie, które będzie miało miejsce w dniu 12 marca, będzie ono podzielone na 2 części. Część w 

m. Gaśno przed pomnikiem Powstańców Styczniowych, jest to uroczystość upamiętniająca 157 

rocznice poległych powstańców największej bitwy na ziemi gostynińskiej. 12 marca tam będzie 

modlitwa, złożenie kwiatów, zapalenie zniczy, będą również poczty sztandarowe, następnie to będzie 

miało miejsce o godzinie 11-tej. O godzinie 12-tej będą uroczystości część oficjalna, część artystyczna 

w MCK w Gostyninie, cała uroczystość jest organizowana przez Gminę Gostynin, przez Miasto 

Gostynin, przez GCK, przez SP w Zwoleniu jak i również przez MCK. Będzie część artystyczna, oraz 

poczęstunek przygotowany przez Koła Gospodyń Wiejskich z terenu Gminy Gostynin, wzorem 

poprzednich uroczystości. Kolejne wydarzenie marcowe to bardziej rozrywkowe, ale bardzo podniosłe, 

oczywiście Gminne Dzień Kobiet, które będzie miało miejsce w dniu 19 marca w m. Huta Nowa w 

remizie i tam program artystyczny przygotowuje SP w Teodorowie, ale czeka moc innych nie tylko 

muzycznych atrakcji, oczywiście program będzie bardziej we wszelakich informacjach, do których za 

chwilę chcę się odwołać nie bez powodu. Następne wydarzenie w marcu to będzie Gminna Droga 

Krzyżowa, to jak wiemy dzisiaj rozpoczyna się Wielki Post, jest Środa Popielcowa, czas refleksji, 

zadumy i właśnie chcąc zagłębić się w tej tajemnicy Wielkiego Postu, który przygotowuje nas do 

uroczystości najważniejszych w życiu chrześcijanina świąt Wielkanocy, chcemy również taką gminną, 

publiczną Drogę Krzyżową zorganizować, będzie miała miejsce 27 marca, termin jest podyktowany 

przede wszystkim tym, że najczęściej w całej można powiedzieć Polsce, gdy w piątek poprzedzający 

niedziele palmową organizowane są Drogi Krzyżowe, takie miejsce ma też w Mieście Gostynin, dlatego 

żeby też nie nakładać terminów to będzie w piątek przed piątą niedzielą wielkiego postu 27 marca. 

Zapraszamy serdecznie do udziału wszystkich mieszkańców i tegoroczna ta pierwsza można 

powiedzieć gminna Droga Krzyżowa będzie miała miejsce w parafii Sokołów, na terenie właśnie 

Sokołowa drogami, ulicami Sokołowa. Będzie też informacja w parafiach, poproszę również proboszczy 

parafii z terenu Gminy Gostynin i taka sprawa związana można powiedzieć właśnie z przekazem 

informacji, tutaj przede wszystkim zwracam się do Państwa Sołtysów o pomoc też również można 

powiedzieć w ustaleniu, czy zorganizowaniu przekazów informacji. Wiadomo, że dzisiaj nawet był 

poruszany ten wątek dostępu do internetu, elektronicznego przekazu, oczywiście pojawiają się jeszcze 

takie sugestie, informacje, że nie każdy ma dostęp do internetu, nie każdy ma smartfona, urządzenie 

multimedialne i często brakuje informacji, w ostatnim czasie w niektórych miejscowościach zabrakło 

jakiejś informacji, jak najbardziej te informacje plakatowe oczywiście nadal są i będą przygotowywane, 

ale ja będę kierował prośbę do Państwa Sołtysów o zamieszczanie na głównych tablicach ogłoszeń w 

swoim sołectwie, ewentualnie w sklepie spożywczym, bo najczęściej mieszkańcy tam mają dostęp, 

niemniej jednak jeżeli znajdują się jeszcze mieszkańcy, a na pewno są tacy mieszkańcy, którzy nie mają 

dostępu do internetu, oczywiście kieruję prośbę do młodych mieszkańców, do uczniów szkół, do osób 



dorosłych o przekazywanie, wiadomo każda informacja o wydarzeniu kulturalnym na terenie Gminy jaka 

ma się odbyć będzie zawsze zamieszczana i jest zamieszczana na stronie internetowej Urzędu Gminy, 

jest zamieszczana na profilu facebookowym, z tej strony Gminnego Centrum i z tej strony proszę o 

udostępnianie takich właśnie informacji  o danym wydarzeniu kulturalnym, w samym miesiącu marcu 

będzie ich trzy, następnie przede wszystkim chór gminny, ale i nie tylko przygotowuje się do majowego 

wyjazdu do miasta partnerskiego Burgknstadt do Niemiec na zaproszenie. Zaraz po powrocie kolejne 

obchody gminnej uroczystości Uchwalenia Konstytucji 3-go Maja, które odbędą się w Białotarsku, 

najprawdopodobniej 8 maja, termin będzie jeszcze ustalony. Bardzo serdecznie zapraszam jeszcze raz 

na najbliższą uroczystość 12 marca i proszę o ten przekaz informacji, aby był on jak najszybszy do 

wszystkich, w miarę możliwości do wszystkich mieszkańców. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Przewodniczący, Wysoka Rado dziękuję Panu 

Dyrektorowi za przedstawienie informacji odnośnie wydarzeń kulturalnych, ja też chciałem nutą 

ogłoszeń zasygnalizować Państwu, informacja też pojawi się na naszej stronie internetowej bardzo 

szczegółowa jeśli chodzi o spotkanie z przedstawicielami, członkiniami Kół Gospodyń Wiejskich z terenu 

Gminy Gostynin, to będzie spotkanie z pracownikami Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa 

placówka Gostynińska, będzie to spotkanie, które zaplanowaliśmy z Kierownikiem placówki Agencji w 

tym budynku tutaj 11 marca, godzina wstępnie jest przybliżona 9.00, bądź 10.00, więc także proszę 

przekazywać w swoim terenie. Do Kół Gospodyń Wiejskich które już działają, czy które przybliżają się 

do rozpoczęcia działalności także spotkanie 11 marca tutaj się odbędzie. To tyle jeśli chodzi o to 

ogłoszenie, w związku z różnych przyczyn lokalowych, dzisiejsza sesja musiała się odbyć tutaj w Domu 

Ludowym w Legardzie, chciałem serdecznie podziękować Pani Sołtys sołectwa Legarda za 

przygotowanie tej Sali, dzięki Pani Sołtys mamy jakieś ciepełko, bardzo dziękuję Pani Sołtys. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: czy ktoś z Państwa Radnych, bardzo proszę! 

Radna Ewa Michalska: ja chciałam tylko się zapytać jak wygląda sytuacja jeśli chodzi o gospodarkę 

odpadami, ile deklaracje mieszkańcy złożyli i do Pana Wójta czy Gmina jest przygotowana do 

koronawirusa, w jaki sposób chronimy swoich mieszkańców. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: jeśli chodzi o gospodarkę odpadami to jak wspomniałem w 

swoim sprawozdaniu, w dniu wczorajszym dokonałem rozstrzygnięcia postępowania przetargowego, 

czyli powiedzmy za 10-11 dni będziemy mogli już podpisać umowę  tą całoroczną z Zakładem 

Komunalnym w Baruchowie pod warunkiem, że nie wpłyną z kolei kolejne odwołania szczególnie ze 

strony szczególnie firmy Eneris, bo nie sądzę żeby Zakład Komunalny w Baruchowie się odwoływał, 

jeżeli takiego odwołania nie będzie, tak jak powiedziałem 11-go dnia od dnia wczorajszego spróbujemy 

podpisać taką umowę na gospodarkę odpadami i już ruszymy, właściwie całoroczna zgodnie z 

zamówieniem jakie było ogłoszone w grudniu. Wykonanie zastępcze w sprawozdaniu Państwu 

przedstawiałem, za m-c styczeń odbyło się, za m-c luty chyba ono w tej chwili się kończy, bo jest termin 

do 7 marca za lutowy odbiór, właśnie jeśli to postępowanie przetargowe uda nam się definitywnie 

zakończyć i podpisać tą umowę już będziemy mieli całoroczną i nie będzie potrzeba kolejnego 

miesięcznego jak gdyby wykonania zastępczego organizować. Na dzień dzisiejszy może Pani Kierownik 

bardziej szczegółowo wiedziała, ile deklaracji jest złożonych, myślę że ok. 3tyś wpłynęło i są one 

wprowadzone do systemu, sukcesywnie jeszcze też spływają, bo to co mamy uzyskanych ze ZGRP na 



podstawie wcześniejszych lat to była liczba ok 3.5 tyś. a nawet przekraczająca 3,5 tyś. tych  deklaracji, 

czyli jeszcze ok. 500 szt. deklaracji sukcesywnie spływa, bo codziennie jakieś w tym zakresie się 

pojawiają. Wykonania zastępcze zresztą to też nie jest tajemnicą, tutaj cena uzyskana w wyniku 

postępowania przetargowego - oferta złożona przez Zakład Komunalny w Barchowie to było 1200zł. na 

wszystkie frakcje za tonę netto i w momencie gdy tą umowę  będziemy realizowali całoroczną, taką 

kwotę będziemy płacić za te tony zebrane i zagospodarowane, natomiast za m-c styczeń i za m-c luty 

wynegocjowałem z Panem Prezesem stawkę 1100zł. netto za każdą tonę. Mamy już w tej chwili jeśli 

chodzi o m-c styczeń konkretne dane, za luty jeszcze nie mamy jeszcze pełnych potwierdzonych 

danych, ale to są za m-c styczeń gdyby frakcja segregowana nie była w ogóle zabierana to było 136 ton 

z terenu naszej Gminy, na luty szacowaliśmy ok 185 ton już wtedy łącznie z tą frakcją segregowaną, 

szczegółowe dane tak jak powiedziałem będę miał na początku marca, co potwierdza że zawarte w 

specyfikacji szacunki byłyby trafione, bo na spotkaniach z mieszkańcami kilkakrotnie mi przytoczono, 

że zawyżyłem, że bardzo daleko poszedłem, że to są dane zupełnie daleko wyjęte nie wiadomo skąd, 

czego potwierdzają te 2 m-ce co było bardzo realne i bardzo zbliżone do rzeczywistości te 2000 ton w 

skali całego roku niestety wszystko wskazuje na to, że tyle tysięcy ton będziemy musieli odebrać i 

zagospodarować, w związku z tym to co na spotkaniach apelowałem, że to od nas mieszkańców będzie 

zależało czy ten system troszeczkę potanieje, tylko przez to że my tych ton mniej damy, ale mniej damy 

nie w sensie, że gdzieś ukryjemy, gdzieś schowamy, nie, tylko w tym sensie żebyśmy kupując różnego 

rodzaju artykuły, produkty itd. też myśleli o tym że czasami te dodatkowe opakowania które są nam 

potrzebne czy nie, tylko w takim aspekcie mówię o tym zmniejszeniu strumienia śmieci z całego roku. 

Czy to satysfakcjonuje jeśli chodzi o odpady komunalne? 

Przewodniczący Rady Gminy Kamil Balcerzak: Pani Kierownik niech doda cyfry jeśli o ilość deklaracji, 

które przyjęliśmy i ile się spodziewamy. 

Kierownik Katarzyna Tomczak: od nieruchomości zamieszkałych mamy 2971 deklaracji na dzień 

dzisiejszy i 83 deklaracje od działek rekreacyjnych. 

Radny Marek Balcerzak: a na ile osób to jest, może Pani podać, bo ilość deklaracji. 

Kierownik Katarzyna Tomczak: ilość mieszkańców to jest 8617 osób. na razie mamy 3034 deklaracje 

przyjęte, wysłaliśmy 30 wezwań do uzupełnienia deklaracji ponieważ mieszkańcy składali deklaracje 

nie do końca uzupełnione, nie wpisywali stawki, wpisywali powody, że nie rozstrzygnięty przetarg, nie 

obowiązująca stawka, mieszkańcy zgłaszają się na te wezwania, uzupełniają i jest coraz więcej. W 

najbliższych dniach będziemy przygotowywać wezwania do złożenia deklaracji dla tych osób, które nie 

złożyły jeszcze deklaracji, troszkę jeszcze ich brakuje. 

Radny Marek Balcerzak: zapytam się jeszcze, a dodatkowo  wpływają deklaracje od niezamieszkałych 

i rekreacyjnych 

Kierownik GO Katarzyna Tomczak: nie wpływają, bo nie objęliśmy ich systemem, od rekreacyjnych tak, 

84 deklaracje  na tą chwilę mamy. 

Radny Marek Balcerzak: a dużo ich mamy? 

Kierownik GO Katarzyna Tomczak: 196 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: to jest roczna opłata ważna do 15 marca, 169zł. to jest 

określone uchwałą. 



Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: a ile się spodziewaliśmy tych deklaracji od 

rekreacyjnych? 

Kierownik GO Katarzyna Tomczak: cały czas spływają, w pierwszej kolejności skupiliśmy się na 

deklaracjach od nieruchomości zamieszkałych, z tym że rekreacyjne maja termin płacenia do 15 marca, 

więc jeszcze mają trochę czasu zgłoszenia tych deklaracji. 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: a część osób nie ma tutaj na miejscu 

Kierownik GO Katarzyna Tomczak: bardzo dużo osób się z nami kontaktuje telefonicznie, niektórzy 

przysyłają deklaracje. 

Radny Mirosław Nowacki: a ile pieniążków wpłynęło za m-c styczeń do 15-go lutego. 

Kierownik GO Katarzyna Tomczak: na dzień dzisiejszy wpłynęła kwota 226346,50zł. są to płatności nie 

tylko za styczeń, niektórzy mieszkańcy płacili za cały rok, niektórzy płacą za 2-3 m-ce, niektórzy płacą 

za styczeń, to pokryje tą kwotę należności za styczeń 224176,50zł. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: jeśli chodzi o sprawy drożącego nam koronawirusa, bo nawet 

w tej chwili w internecie pojawił się temat, że nawet w Płocku w szpitalu jest już jedna osoba z 

podejrzeniem zarażeniem koronawirusem czyli mamy już bardzo blisko i ja najbardziej liczę że Minister 

Zdrowia sam się wypowiedział w dniu wczorajszym, licząc się z  tym że niestety w tej chwili nieuchronnie 

dotknie to i Polski, oczywiście migracja ludzi jest bardzo dynamiczna, w związku z tym już nie unikniemy 

iż wirus pojawił się również w Polsce. Natomiast jeśli chodzi o zabezpieczenie, oczywiście wiadomo że 

to jest sprawa nie służb sanitarnych i służb ochrony zdrowia, natomiast to co my możemy jako Gmina, 

owszem ja wczoraj też rozmawiałem z Panią Kierownik referatu Organizacyjnego i to w zasadzie dzisiaj 

już pójdzie dokonamy zakupu minimum 1000  nawet może więcej tych maseczek, które do końca też 

nie zabezpieczają, wiem że w tej chwili będzie zapotrzebowanie na te maski będzie bardzo duże i będzie 

trudno zakupić, ale takie zamówienie poleciłem żeby dzisiaj uruchomić mając na względzie naszych 

pracowników to też wiadomo, że będzie rotacja odwiedzających interesantów, jest bardzo duża, więc 

trzeba pomyśleć o ochronie naszych pracowników, ale w zasadzie maseczka przede wszystkim 

powinna być osoba która może siać to jest przede wszystkim, a nie osoba która jest jeszcze zdrowa, bo 

te maseczki może w jakiś sposób zabezpiecza, nie chcę się wypowiadać bo nie jestem w tym zakresie 

fachowcem, ale na razie takie działania jak gdyby próbuję podjąć, myślę że głównie jest to zadanie służb 

sanitarnych i służby zdrowia. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: czy ktoś z Państwa ma jeszcze pytanie w tym 

punkcie? 

Radna Jolanta Sulma: Szanowni Państwo ja mam swój taki apel w imieniu moich mieszkańców, 

ponieważ odbyło się też zebranie tak jak na wszystkich rejonach, było bardzo burzliwe i moi mieszkańcy 

przekazali mi pytania dotyczące gospodarki odpadami śmieciami czy przede wszystkim jak 

społeczeństwo, które w ogóle nie jest zadowolone z cen, my też wszyscy wiemy o tym, jak 

społeczeństwo  może postawić sprzeciw, który jak wiemy gminy piszą Apele, piszą do wszystkich 

możliwych osób, które są na stanowiskach i to i tak ni nie daje, my też tworzymy apele, uchwały które 

są, jak społeczeństwo może reagować na to że nie zgadza się na to i pytają się mnie jako Radnej i jeżeli 

ja tej odpowiedzi nie znam powiem Państwu szczerze, nie wiem co powiedzieć i chciałabym od Państwa 

może takiej rady z góry się dowiedzieć jak my mieszkańcy możemy się od tego wybronić, wszyscy 



mówią że nie możemy się z tego wybronić, ale my jako mieszkańcy jaki sprzeciw możemy tutaj na ten 

temat jak gdyby wystosować, tak żeby po prostu nas też nie zamknęli oczywiście i jeszcze jeden 

problem; dlaczego wielodzietne rodziny płacą tak dużo, dlaczego tu nie ma żadnych ulg w tym Związku 

i jaka będzie windykacja tych, którzy nie płacą, to takie trzy ważne argumenty. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: jeśli chodzi o możliwość jak gdyby po naszej stronie obniżenie 

ceny to takiej możliwości nie ma, ponieważ tak jak powiedziałem to są  sprawy wynikające z  

postępowań przetargowych, a z kolei postepowania przetargowe wynikają z cen na instalacjach i  

kosztów samego  zbioru, odbioru i transportu, w tej chwili na pewno sobie sygnalizuje Prezes Zakładu 

Komunalnego na podstawie tych dwóch miesięcznych wykonań, co wcześniej można było np. 

gromadzić odpady z poprzedniego dnia i dopiero po zapełnieniu tego samochodu jechać na instalacje, 

teraz nie można, teraz trzeba niezależnie od tego ile jest w tym samochodzie,  tego dnia trzeba 

zagospodarować instalacje i są takie sytuacje gdy jeżeli ma ten samochód ładowność powiedzmy 10 

ton, a on do godziny powiedzmy 13-tej - 13.30 był w stanie zebrać tylko 5 ton i on z tymi 5 tonami musi 

jechać na instalacje żeby do 15.30 zdążyć się rozładować, to są też uregulowane w tej nowelizacji, które 

powodują też m.in. podniesienie tych kosztów, a z kolei w imieniu mieszkańców to jest ten dzisiejszy 

Apel, który żeście Państwo  uchwalili, to są takie możliwości które możemy podjąć. 

Radna Jolanta Sulma: ale my to wszystko wiemy i my żeśmy rozważali za i przeciw i wiemy, ale taki 

zwykły obywatel nie chce godzić się na następny jakiś podatek, który Państwo nasze o chwila daje nam, 

my jako samorząd niestety musimy to sprawować i dlatego ja jako mieszkanka w imieniu moich 

mieszkańców i na pewno wszystkich też co my możemy zrobić, jak Państwo podpowiecie takim 

mieszkańcom. czy my możemy ciągle, tak jakby godzimy się na wszystko, tutaj teraz mówimy o  

szkołach jak dużo kosztują, Gmina ma ogromne pieniądze, budżet nasz też nie wytrzymuje, a my się 

na wszystko jakoś godzimy, ciągle, bez przerwy i to jest taki Apel proszę Państwa co my jako szarzy 

ludzie możemy zrobić w związku z tymi cięciami, bo to jest chyba najbardziej, ludzi rozjarzyło, Państwo 

Wójtowie byliście świadkami jak społeczeństwo podchodziło do  tego i my mamy na wszystko 

odpowiedz, my się naprawdę bronimy i skłaniamy ku temu że jest drogo i wszystkie Gminy mają drogo 

i wszyscy mieszkańcy, wszyscy Radni, Wójtowie piszą Apele ale to nic nie daje zauważcie Państwo, 

zauważcie Państwo, że to nic nie daje, a od nas po co Pani Radna tak robi, że podnosicie Państwo ten 

podatek, dajcie nam jakiś jakby nie wiem. 

Mecenas Konrad Wypych: chciałbym powiedzieć w ten sposób, że tak jak Rada wystosowała Apel, tak 

samo nic nie stoi na przeszkodzie aby każda indywidualna osoba, czy grupa osób wystosowała swój 

własny apel, petycje, skargę, wniosek jak to będzie nazwane ze swoimi uwagami dokładnie do tych 

samych podmiotów do których rada wystosowała Apel, do Premiera, do Marszałków, do Ministerstw itd. 

Z doświadczeń życiowych wiemy, że na politykę ogólnokrajową wpływ może mieć tylko masowa skala 

jakiś działań, im więcej ludzi się zjednoczy i napisze tym być może skutecznie uda się coś przeforsować, 

tak więc Pani pyta co społeczeństwo, co mieszkańcy mogą zrobić, to dokładnie swoje uwagi, swoje 

wnioski, swoje oceny tej sytuacji mogą bezpośrednio osobiście, czy większą grupą jako petycja 

skierować do wybranych przez siebie organów Państwa. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: jeszcze uzupełnię, to co sygnalizowałem Państwu, niezależnie 

od tych Apeli które podejmują Rady Gminy poszczególne to też Rada Związku Gmin Wiejskich 



Rzeczypospolitej Polskiej gdzie jesteśmy członkiem też takie działania zostały podjęte. Mam sygnały, 

bo przekazuje nam Zarząd Związku Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej, ponadto jestem 

członkiem konwentu Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów województwa mazowieckiego, w takim 

konwencie też uczestniczyłem, została wybrana delegacja do rozmów z Ministrem Środowiska, wiem 

że już takie spotkanie się odbyło. Minister obiecał nam próbę napisania tej ustawy o utrzymaniu 

czystości i porządku na terenie Gminy od nowa, nie z kolejną nowelizacją, tylko od nowa. 

Przedstawiciele samorządów w postaci tych Apeli wskazujemy na wiele rzeczy, z którymi nie do końca 

się zgadzamy i należało by zmienić i być może one spowodują jakieś tam obniżenia, przynajmniej 

zahamowania wzrostu cen. 

Radny Krzysztof Penkala: moja taka uwaga osobista, śledzę czasami obrady Sejmu i na ten temat 

właśnie tej sytuacji gospodarki śmieciami w Sejmie nie ma żadnego odzewu wśród Posłów, być może 

warto byłoby zaprosić z naszego terenu Posła na takie spotkanie, na naradę i posłuchać opinii naszych 

przedstawicieli do Sejmu. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: jasne, spróbujemy na najbliższej sesji. 

Jeszcze jeden temat, który chciałem poruszyć to jest przypomnieć poprzez Państwa Sołtysów, Państwa 

Radnych, że do 29, w zasadzie do 28 składać należy wnioski o zwrot akcyzy za zakup oleju 

napędowego, prosimy aby tego nie przegapić. 

Z-ca Wójta Paweł Goliszek: jeszcze wracając do odpadów Rada Gminy, mieszkańcy gminy mogą złożyć 

Apel, ja mam jeszcze apel do wszystkich mieszkańców, do Państwa Radnych, Sołtysów właśnie w 

zakresie tej gospodarki odpadami. Proście, namawiajcie mieszkańców żeby składali deklaracje, w tej 

chwili stawka jest ustalona przez Radę Gminy Gostynin 28zł i 27zł przy kompostowaniu, to jest prawo 

miejscowe i każdy mieszkaniec ja również tylko w mieście Gostynin, Państwo mieszkańcy w Gminie 

Gostynin musimy te prawo respektować i stosować się do niego. Ta opłata nie jest dobrowolna, to jest 

opłata przepraszam za słowo przymusowa jak każdy inny podatek, bo to jest podatek i podlega 

ściągnięciu w ramach ustawy ordynacja podatkowa, nie chcielibyśmy żeby to tak w drastycznych 

sytuacjach dochodziło, żebyśmy musieli zaangażować Urząd Skarbowy, ale jest to obowiązkiem Wójta, 

naprawdę obowiązkiem Wójta ściąganie podatków, to nie jest Pana Wójta dobra wola, czy widzi mi się, 

to jest po prostu jego obowiązek to jest przeciwdziałanie uszczuplanie podatku z dochodów Gminy i też 

wyrażam swoje zdziwienie i uważam po tych zebraniach które odbyliśmy, że część mieszkańców naszej 

Gminy no niestety namawia innych mieszkańców do nieskładania deklaracji, do niepłacenia tych 

składek, znowu przepraszam za słowo to jest chyba wykroczenie, albo nawet przestępstwo, ale nawet 

nie o to chodzi, chodzi o to żeby Państwo, ja nie mówię tu o Państwu obecnym, ale żebyście zwracali  

innym osobom uwagę, żeby nie stosowali takich metod, dlatego po prostu nie mamy pełnej, kompletnej 

deklaracji gdzie brakuje ok 500-600, dlatego że niektórzy ludzie byli namawiani przez inne osoby do 

tego żeby nie składać deklaracji. Na jednym z zebrań wyszło to dosłownie, niestety jedna Pani Sołtys 

wg. racji mieszkańców namawiała mieszkańców danego sołectwa żeby nie składali deklaracji. To Ci 

mieszkańcy niektórzy potwierdzili w zasadzie sami od siebie na spotkaniu z mieszkańcami sołectwa. 

Proszę żeby składać deklaracje, kto jeszcze z Państwa być może nie złożył czy wiecie, że ktoś nie 

złożył, bo niezłożenie deklaracji powoduje, że Wójt przy pomocy oczywiście referatu Gospodarki 

Odpadami musi te deklaracje pozyskać, a jak pozyskać w ramach postępowania administracyjnego i co 



kosztuje, po prostu każdy list kosztuje prawdopodobnie 8,60zł. i tych listów w ramach jednego 

postępowania będzie kilka, koszty takiego postępowania jednego to będzie kosztować 20zł.-30zł. 

załóżmy, a tych postepowań jeśli będzie wiele to będzie wpływało to wszystko na podwyższenie za 

opłatę, dlatego proszę i apeluje żeby słuchać i respektować to co Rada Gminy ustaliła, jest to prawo 

które musimy wszyscy wykonać, nie ma innego wyjścia. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: ja dodam, że rzeczywiście te wyliczenia o 

których wspomniał Z-ca Wójta nie były kalkulowane w momencie kalkulacji stawki, czyli koszty 

administracyjne jak były kalkulowane, Panie nie kalkulowały że będą musiały wysyłać pisma o wezwanie 

do deklaracji na takim poziomie na jakim teraz to mamy, więc spowoduje to z pewnością zwiększenie 

kosztów administracyjnych systemu których byśmy nie chcieli. 

Radna Renata Kędzierska: w imieniu mieszkańców wsi Krzywie, oraz własnym chciałam serdecznie 

podziękować Panu Wójtowi i Panu Z-cy za montaż lamp oświetleniowych w miejscowości Krzywie, 

ludzie samej miejscowości mieszkający przy tej drodze wiele lat czekali na te lampy i są bardzo 

wdzięczni, wreszcie spełniły się ich oczekiwania. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: ja mam jeszcze pytanie czy od momentu 

komisji wspominaliśmy o tym, że właściciele nieruchomości niezamieszkałych, których nie objęliśmy 

systemem mieli problem z zawarciem umowy ze Spółką z którą my podpisaliśmy umowę, czy były pojęte 

jakieś rozmowy w tej sprawie 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: tak jak wspominałem, rozmawiałem dzisiaj z Zakładem 

Komunalnym w Baruchowie. Zakład Komunalny w Barchowie warunkowo tak, jeżeli będzie miał Gminę 

w obsłudze nieruchomości zamieszkałe to wtedy w dalszym etapie obejmie te nieruchomości 

niezamieszkałe. Mam taki osobisty apel i prośbę, ponieważ mamy my podpisaną umowę jako Gmina 

na nasze jednostki mówimy o szkołach wszystkich, mówimy o Centrum Kultury, mówimy o Zakładzie 

Komunalnym, mówimy o punktach lekarskich. Podpisałem ja jako przedstawiciel Gminy umowę z 

Zakładem całoroczna, czyli tak Zakład Komunalny Baruchowa będzie obsługiwał te 12 jednostek 

naszych, więc też prosiłem Pana Prezesa żeby przy tej okazji połączył 20 nieruchomości tych 

niezamieszkałych i jak najbardziej on widzi tą zasadność. Na moją prośbę nie będziecie Państwo, 

właściciele tych nieruchomości niezamieszkałych odsyłani z Zakładu Komunalnego w Baruchowie, a 

niezależnie od tego czekam dzisiaj na odpowiedź jeśli chodzi o Przedsiębiorstwo Oczyszczania Miasta 

w Gostyninie, ponieważ ono też obsługuje, jest to  Spółka, która działa w Mieście, obsługuje też tylko 

nieruchomości niezamieszkałych, ponieważ nieruchomości zamieszkałe na terenie Miasta Gostynina 

świadczy zupełnie inna firma ten wywóz i dziwię się, że Przedsiębiorstwo Oczyszczania Miasta do tej 

pory nie było zainteresowane odbiorem od naszych mieszkańców jeśli chodzi o te nieruchomości 

niezamieszkałe. Dzisiaj czekam na odpowiedz Pani Prezes, mam nadzieję że tutaj też zdanie zmieni, 

że będzie druga furtka, druga możliwość poprzez Przedsiębiorstwo Oczyszczania Miasta w Gostyninie. 

Radna Ewa Michalska: mam pytanie do Pana Wójta, bo Pan jest Przedstawicielem Gminy jeśli chodzi 

o ZGRP, jak wygląda sytuacja w Związku i jak rozliczyła się Gmina jeśli chodzi o odpady za tamten rok. 

Sołtys: ja chciałbym się zapytać czy emeryci będą płacić, czy nie będą płacić za śmieci? 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: jest to podatek powszechny więc płacimy wszyscy, oczywiście 

może Rada w drodze takiego zapisu w uchwale zwolnić którąś tam osobę w danym gospodarstwie 



domowym, są to instrumenty, ale musimy mieć tego pełną świadomość jeżeli zwolnimy w jakiś sposób, 

czy obniżymy dla grupy 1000 osób, to Ci którzy tego zwolnienia nie mają muszą to dopłacić, bo system 

musi się sfinansować. Każde zwolnienie powoduje, że jest brak w systemie się pojawia, trzeba pierwszą, 

drugą osobę dociążyć trochę więcej, w związku z tym poczekajmy, dajmy sobie przynajmniej pół roku. 

Ja apelowałem na wszystkich spotkaniach, odbyłem ich 15-16 w terenie Gminy, też apelowałem, dajcie 

pół roku, to co ja obiecałem Państwu po kwartale damy wam już szczegółowe dane co do kosztów, co 

do ilości śmieci, które spłynęły, zostały odebrane itd, po każdym takim kwartale, po głębokiej analizie 

my przedstawimy wspólnie z referatem Gospodarki Odpadami Komunalnymi dopiero będziemy mogli 

podejmować w tym zakresie jakieś rozwiązania, które powiedzmy byłyby przyjazne dla tych osób 

samotnych, starszych itd., ale musimy poobserwować przynajmniej pół roku. 

Sołtys: bo było takie pytanie czy wypełniać deklaracje, czy nie wypełniać. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: na ten moment wszyscy mają wypełniać. 

Jeśli chodzi o sytuację ZGRP, tak jak wspomniałem wczoraj byliśmy przy okazji w ZGRP jeśli chodzi o 

sytuację Związku, nie ma tam alarmu, nie ma tam oczywiście na ten moment zagrożenia co do dalszego 

istnienia ZGRP. Sprawa rozliczenia opłaty za śmieci na razie nie została podniesiona, ZGRP podjął 

windykacje należności od mieszkańców z całego terenu ZGRP, wiem że po wielu czynnościach 

pojawiają się znaczne wpłaty, natomiast nie umiem w tej chwili powiedzieć jakie są zobowiązania wobec 

operatorów, a jakie są wpływy, tego dzisiaj nie jestem w stanie powiedzieć, ale mogę Państwu tą 

informację uzyskując z ZRGP przekazać w najbliższym czasie. 

Sołtys: ja również chciałem podziękować Radzie i Panu Wójtowi za zamontowanie i uzupełnienie lamp 

ulicznych, częściowo nowe są założone, za co ludzie też długo czekali, ale jakoś udało się zrealizować 

- to jedna sprawa. Druga sprawa to nie wiem, może większość naszych sołtysów ma ten sam problem, 

w tej chwili są u nas zaśmiecone te drogi, ponieważ nie ma śniegu, może jakoś trzeba zająć się tym, bo 

roznosi ten wiatr teraz po polach tak nie ładnie wygląda, może te nasze gminne drogi warto byłoby 

oczyścić. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: Panie Sołtysie, Panie Prowadzący, Wysoka Rado, stosownie 

do rozwiązań poprzednich lat, w związku z przekształcaniem Spółki, jak gdyby troszeczkę nam to 

spowalnia, ale cały czas idziemy w tym kierunku, natomiast chodzi o kolejną turę robót publicznych, 

zastanawialiśmy się, czy w ogóle brać, a czy nie przekazać wykonanie tych wszystkich zadań Jednostce 

nowej, związanej również m.in. ze śmieciami, ale ja w zasadzie wczoraj podjąłem decyzje, że jednak 

przyjmiemy od 16-go marca przynajmniej grupę 6, może 8 osób na roboty publiczne i wzorem ubiegłych 

lat te osoby pierwsze ruszą na sprzątanie naszych dróg gminnych i zrobimy też w porozumieniu z 

Zarządem Dróg Powiatowych jeżeli chodzi o powiatowe, gdzie oni sami zagospodarują śmieci, a my 

tylko pomożemy posprzątać, natomiast jeśli chodzi o wojewódzkie drogi niestety my to robiliśmy przez 

szereg lat, wykonywaliśmy to mając na względzie właśnie ten wizerunek Gminy, niestety od 3 lat Zarząd 

Dróg Wojewódzkich powiedział, że nie życzy sobie sprzątania tych dróg, ponieważ oni mają na to inne 

rozwiązania, inny sposób, ale ja przejeżdżam też codziennie drogą wojewódzką do pracy i z pracy i 

niestety droga wojewódzka 581 na Krośniewice do Sokołowa jest zaśmiecona totalnie, ale na pewno 

dróg wojewódzkich na pewno nie obejmiemy, ponieważ takie wyraźne mamy ustalenia z Zarządem 

Wojewódzkim, natomiast jeśli chodzi o drogi gminne, powiatowe, działki gminne jak najbardziej wkrótce 



tak jak powiedziałem w moim zarysie żeby 16 marca już mieć grupę. 

Radny Roman Murawski: Panie Wójcie ja jeszcze wrócę do tych śmieci, czy była możliwość 

rozpatrywania takiej możliwości żeby jednak obniżyć na te BIO, nie 1zł, ale chociaż jeszcze 2zł. a może 

to wpłynie na to że deklaracje wszystkie spłyną, nie były w 100%, ale większość to uspokoi pewnie 

sytuację i te wpływy które wpłyną z pieniędzy może zaspokoją dalszy cały ten system. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: tak, ja to już mówiłem na spotkaniach, które odbyłem w terenie, 

pewnie Państwu teraz już to sygnalizowałem, jeżeli po 1 kwartale, być może po 2 kwartale ocenimy że 

ten system pozostawia jakieś wolne środki to pierwsza moja propozycja będzie do Państwa, żeby 

zwiększyć ulgę dla kompostujących, a nie obniżać stawki, bo premiujmy tych którzy włączają się w tym, 

żeby tego strumienia było trochę mniej, to będzie mój pierwszy pomysł, jakie oszczędności się pojawią 

to będzie zwiększenie ulgi dla  kompostujących, a nie obniżenie stawki. 

Przewodniczący Rady Gminy Kamil Balcerzak: ale trzeba mieć świadomość tego co przed chwilą było 

mówione, że po 2 m-cach w zasadzie wychodzi na to, że kalkulacja była sporządzona właściwie, jeżeli 

chodzi o ilość oddawanych śmieci to powiedziałbym że będziemy troszeczkę nad kreską, więc jedynie 

jeżeli będziemy widzieli po pół roku, że tych śmieci jest naprawdę mniej niż oszacowaliśmy to wtedy 

będzie możliwość obniżenia stawki w pierwszej kolejności od BIO od kompostowania, natomiast jeżeli 

na tą chwilę nie mamy przesłania żeby to oszczędzić. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: przepraszam że przeszkadzam, ale uzupełnię ponieważ 

musimy się spodziewać, a to dopiero będziemy wiedzieli po maju jak wpłyną nam gabaryty, to też nie 

wiadomo jak nam wpłyną na ten strumień, jak my już widzimy z bieżącego m-ca gdybyśmy tak 

podsumowali  już prawie 2000 robi się w skali całego roku, a będzie jednokrotny odbiór gabarytów to 

też gabarytów może się pojawić ton dużo więcej, tego nie wiemy. 

Sołtys: ja chciałbym w imieniu mieszkańców Baby Dolne - Zieleniec chodzi nam o remont drogi 

powiatowej od Rębowa do Solca, droga wygląda tragicznie i może Gmina pomogła by finansowo, 

wiadomo Powiat też całość może nie wystarczy żeby zrobić remont, także prosiłbym aby się tym zająć. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: oczywiści idziemy w kierunku zgłoszenia jako tematu, ja też tą 

drogą nieraz przejeżdżam i wiem i mam pełną świadomość, że tam są spore dziury, natomiast mamy 

doświadczenie już w tej chwili z kilku lat, jeżeli chodzi o współpracę z Zarządem Dróg Powiatowych, 

generalnie ze Starostwem Dróg Powiatowych, wiele żeśmy inwestycji zrealizowali, gdzie były nowe 

drogi budowane, nowe nakładki były  i będą też w tym roku, bo też mamy zaplanowane, także w tym 

zakresie to już mamy kilkuletnie doświadczenie dobre, gdzie też Państwo Radni, Rada Wysoka 

przeznacza te środki na mój wniosek w budżecie Gminy i wtedy wspólnie pewne odcinki dróg 

powiatowych realizujemy, bo też mamy tego pełną świadomość to przede wszystkim to nasi mieszkańcy 

z tych dróg korzystają. Jak gdyby dzielenie tego, że my tylko mamy nasze drogi gminne nie do końca 

jest takie przekonujące, bo to interes dla naszych mieszkańców też jest na drogach powiatowych, mamy 

tego pełną świadomość i robimy to już dosłownie 3-4 rok.  

Sołtys: tak, Zarząd Dróg Powiatowych naprawia tylko drogi, a to zostaje naprawione, ale 3-4 dni i 

ponownie się dziury wybijają, szkoda jest tych pieniędzy, które idą na naprawę. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: rozważymy. 

Sołtys: Panie Wójcie, Wysoka Rado, ja mam taką odrębną sprawę, były już na terenie naszej Gminy 



szczepienia psów, można byłoby wystosować jakieś kontrole żeby sprawdzić, bo np. psów jest 4, a 

jednego na szczepienie przyprowadzają, później psy chodzą po całych wioskach, które roznoszą śmieci, 

a kontroli żadnych nie ma, pisma przychodzą nieraz z Gminy, my wysyłamy, a ludzie lekceważą sobie. 

Prośba, aby jakieś kontrole wystosować, sprawdzić pokwitowania od szczepień. 

Wójt Gminy Gostynin Edmund Zieliński: przyjmuję. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Kamil Balcerzak: wnioski i opinie z komisji bardzo proszę. 

Radna Jolanta Sulma: wniosek głosowany na komisji w sprawie: wykonania projektu i oświetlenia 

wzdłuż drogi gminnej na odcinku łączącym w miejscowości Gorzewo – Kruk. 

Radny Roman Murawski: Komisja Rozwoju Gospodarczego Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska wypracowała 2 wnioski w sprawie: 

 1. Wniosek komisji w sprawie; zasadności sprzedaży części działki nr. 281 położonej w obrębie 

Sierakówek – komisja zaopiniowała pozytywnie. 

2. Wniosków komisji w sprawie: zmiany planu zagospodarowania przestrzennego dla dz. nr. 176/3 

położonej w m. Antoninów – komisja zaopiniowała negatywnie. 

       Radny Piotr Lemański: Wniosek komisji Budżetu i Finansów w sprawie: wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie środków na fundusz sołecki na rok 2021 – komisja zaopiniowała pozytywnie. 

 
 
Do punktu 26-go. 

Zakończenie obrad Sesji.     Zakończono o godz. 13.00.  

Przewodniczący Rady Gminy Kamil Balcerzak podziękował Radnym, Wójtowi Gminy, Z-cy Wójta Gminy, 

Sekretarzowi Gminy, Sołtysom i wszystkim obecnym za uczestnictwo w obradach XIX Sesji Rady Gminy 

i zamknął je. Dziękuję bardzo. 

 

 

Protokółowała: 

B. Gospodarowicz 

 

                                                                                              Przewodniczący Rady Gminy  

                                                                                                           Kamil Balcerzak 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 


